
MUNICIPIUL BUCURESTI 
CONSILIUL LOCAL SECTOR 3

PROCESUL VERBAL
al sedinfei ordinare a Consiliului Local Sector 3 

din data de 26.02.2020

Convocarea acestei §edin$e a fost facuta de Primarul Sectorului 3 prin invitapa 
inregistrata cu nr.846/CP/20.02.2020.

La §edinta au participat domnul Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita, 
doamna Viceprimar -  Elena Petrescu §i domnul Secretar al Sectorului 3 - Marius 
Mihaija.

Au fost invitap sa participe directorii din cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului Sectorului 3, precum §i din subordinea Consiliului Local.

La §edin$a a participat un numar de 28 consilieri locali din numarul total de 31.
Au lipsit nemotivat domnii consilieri: Galbenu Ana Iulia, Galbenu Mircea Mihai 

si Enachescu Marian Daniel.
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Buna ziua, doamnelor si domnilor consilieri, doamnelor §i domnilor invitati!
Declar deschisa §edinta ordinara din data de 26.02.2020.
In sala sunt prezenp 28 de consilieri.
Va supun spre aprobare ordinea de zi. Domnule consilier Alin Voicu.

Dl. Consilier Voicu Alin lonut
Multumesc ffumos, doamna presedinte!
Buna ziua, stimati colegi, dragi invitati!
Va propun suplimentarea ordinii de zi, cu doua suplimentari, a sedin^ei ordinare 

din data de 26.02.2020. Prima suplimentare cu Dispozitia nr. 893/25.02.2020 si cea de 
a doua suplimentare cu Dispozipa nr. 894/26.02.2020. Multumesc frumos!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Mulpimim, domnule consilier Voicu. Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Multumesc! Observ ca se repeta iarasi partea aceasta cu suplimentarea ordinii de 

zi. Din punctul asta de vedere, reprezinta o lipsa de respect fata de consilieri. Este total 
anormal sa primim §ase puncte pe ordinea de zi si inca 17 puncte pe suplimentare, marea 
parte primite seara. E o lipsa de respect fata de consilieri, fa{a de modul cum aparatul 
primariei sau cei care trimit aceste propuneri de hotarari de consiliu fata de noi. Nu ai 
cum sa te uip pe aceste proiecte. Sunt proiecte cu greutate, proiecte care au sume foarte 
mari. Este efectiv o bataie de joc si acest lucru se intampla in mod repetat de foarte mult 
timp p  vad ca din ce in ce mai multe puncte apar pe suplimentare §i nu pe ordinea de zi. 
Grupul de consilieri LfSR, nu va vota aceste proiecte, mai putin puncul 2 si 6 care intr-



adevar sunt niste proiecte importante, dar este mai degraba o concesie fata de modul 
acesta cum se procedeaza in sedinjele de consiliu. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Mulfumim domnule consilier. Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Buna ziua, tuturor! Ce-i corect, e corect! Este adevarat! O sa am o discufie cu, 

colegii care din incopetenta si din neglijenta §i din lipsa de implicare vin cu proiectele 
a§a pe ultima suta de metrii, in ultimul moment. O sa am o discufie in perioada asta. 
Dar, nu pot, sa nu remarc ipocrizia dumneavoastra! Dumneavostra votafi impotriva 
oricum! $i daca vi le dam cu jumatate de an inainte, oricum impotriva votap asa ca nu 
este o problema. Asta este unu. Si doi. Stimap colegi, veniti sa ne povestifi cat de 
frumop si cat de destepp suntep si ce reprezentap. De atatea ori am apelat la expertiza 
dumneavoastra. Venip domnule sa facem echipa! Venip sa ne aratati ce stip! In afara sa 
faced galagie si scandal! Venip sa va implicap aici in activitate, sa demonstrap in fapte 
cum stip sa faced lucruri, nu doar galagie! De fiecare data ad refuzat orice invitape la a 
va implica. Asa ca va las in continuare sa facep scandal, pentru ca mi-am dat seama ca 
la asta va pricepeti, puturo§i cu gura mare!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule Primar. Domnule consilier Voinea.

Dl. Consilier Voinea Inocentiu-Ioan
Domnule Primar, ne provocati prin pronunfarea cuvantului “ipocrizie”. Pentru ca 

vreau sa va reamintesc ca, colegii, de care dumnevoastra vreti sa va deta§ap acum, fac 
parte din aparatul de specialitate al Primarului, ca atare depinde de dumenavostra sa-i 
puneti la treaba, nu sa va situati a§a in afara acestui aparat.

Cat despre implicare, noi am dori chiar sa ne implicam, sa spunem a§a in executiv, 
desi legea nu spune lucrul asta, Implicarea noastra ca si consilieri, §tip bine ca este 
limitata de o lege. Noi nu avem ce sa cautam in aparatul executiv, pentru ca ar fi un 
conflict de interese. Dar, chiar §i asa, cand ne-am oferit sprijinul pentru un anumit 
proiect, mi s-a dovedit ca a fost doar asa de a mi se arata ca, vezi Doamne, nu este buna 
solutia propusa de mine, de§i era de departe peste tot ceea ce avead dumneavoastra! Asa 
ca, haidep sa nu vorbim despre ipocrizie, sa nu vorbim despre funie in casa 
spanzuratului, pentru ca plangerile penale pe care le-afi facut dumneavoastra si aflu 
acum, cu surprindere, de la angajapi dumneavoastra, sunt facute catre oamenii pe care 
dumneavoastra i-ati pus si i-ati sustinut. Nu spuneti ca, Consiliul a numit pre^edinti! 
Fara voia dumneavoastra, a numit Consiliul pe cineva, la aceste societafi? Eu nu cred 
lucrul asta! A§a ca, sa nu mai vorbim despre ipocrizie!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.
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Dl. Primar al Sectoruliii 3 -  Robert Sorin Negoita
Duce|i nivelul foarte jos! Da domnule, ce, am spus eu ca nu sunt oameni din 

aparatul primariei sau din societal? Da, acestia sunt oamenii cu care lucram! Nu am 
altii mai buni. De aceea am apelat de fiecare data...domnule, va considerati foarte buni, 
haideti domnule sa ne aratati ce §titi, sa faced §i stiu ca nu puteti sa va implicati in 
executiv, din Consiliu.

In Consiliu este simplu domnule, veniti aici si faceji scandal! Gura mare traista 
u§oara! Nu-i problema, puteti sa va dati demisia, cum au mai facut si alti colegi §i-au 
dat demisia §i au intrat in executiv. Simplu! $i, veniti sa ne aratati cum sunteti capabili 
sa faced lucruri. Avem atat de mare nevoie de oameni implicati, oameni care au chef de 
treaba, nu doar sa faca galagie, nu doar pe aici cu microfonul in gura! Nu! Pur §i simplu 
sa vina sa ne demonstreze practic §i nici macar nu sti$i cat de tare gresiti atunci cand 
discutati anumite subiecte. Asta pentru ca nu v-ati implicat, pentru ca nu stiti despre ce 
vorbifi!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim domnule Primar. Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
Foarte scurt, ca s-au facut cateva afirmatii calomniatoare, pana la urma, la adresa 

noastra! Eu stiu ca dumneavoastra, domnule Negoita, ne-afi propus, mie chiar, mi-afi 
propus daca vreau sa preiau conducerea unei companii. Eu cred ca asta arata un mod 
defectuos de a aborda actul de administrate publica, pentru ca noi aici in Consiliu, 
suntem alesi publici, noi suntem legislativul acestei primarii. Dumneavoastra sunteti 
executivul. Dumneavoastra trebuie sa faced, noi trebuie sa dam directii. Asta este 
imparteala, a§a functioneaza orice fel de primarie. Noi aici trebuie sa reprezentam 
cetatenii, nu sa facem acte executive. Ce s-a intamplat, cand anumifi colegi, din diverse 
grupuri, si-au dat demisia si au fost numiti la conducerea unor companii?! Aia este o 
polidzare evidenta a actului administrativ, in care partidul isi satisfice, sa zic asa, gurile 
de hranit §i clienfii. Nu are nici o legatura cu o abordare competenta asupra 
administratiei. De fiecare data cand s-au numit aceste Consilii de Administratie §i ace§ti 
presedinti, noi am zis unde sunt CV-urile? Am avut concursuri, am avut transparenta, 
haideti sa aducem, promisiuni, ca poate eu nu ma pricep la compania de salubrizare §i 
asa mai departe. Chiar nu ma pricep. Haideti sa aducem un specialist in salubrizare! 
Asta a fost abordarea noastra, am repetat mereu, haideji sa avem transparenta, 
concursuri, cei mai buni specialisti. Nu aji luat-o in considerare si acum se vad 
consecintele! Bineinteles ca avefi probleme cu ace§ti oameni. Imi pare rau! Dar nu dati 
vina pe noi! Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana 
Muljumim. Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Este foarte greu cu oameni care nu au o minima onestitate! Este foarte greu! 

Domnule consilier, uitati-va la mine! De cate ori mi-ati promis, ca-mi recomandati
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specialists pe anumite domenii, nu din Consiliu, darpe care-i cunoasteti?! Suntem aici 
in Consiliu, este inregistrat! Mi-ati recomandat macar o data un specialist? Va intreb de 
fata cu toata lumea aici! Spuneti-mi cand mi-afi oferit, cand mi-ati recomandat un 
specialist?

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
V-am propus eu vreodata specialisti din partea USR-ului sau v-am promis ca va 

recomand specialisti din partea partidului? Nu! Niciodata nu v-am promis specialist! din 
partea USR-ului! Am zis sa fie concurs deschis si atunci o sa gasim specialisti! Daca 
avem un anunt public si condifii nediscriminatorii, atunci exista specialisti cu toptanul.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Mi-afi promis! $i nu ati facut! Nu ma intereseaza domnule de unde sunt! Am luat 

firma de recrutare, am incercat sa gasim specialisti. Dar se vede ca nu aveti idee de 
lumea reala. Este greu cu specialistii. Daca dumneavoastra ii aveti, repet, recomandati- 
ni domnule si noua! Nu v-am cerut sa fie de la vreun partid, nu ma intereseaza 
apartenenta political Nu ma intereseaza! O spun public a cincisprazecea mia oara! Nu 
ma intereseaza! Recomandap-mi, pentru ca ce credeti? Eu ii caut grav, ii caut demult si 
ii caut intens! E greu. Iar astea cu public, toate anunpirile au fost publice, domnule 
consilier, conform legii! E usor, repet, de criticat este atat de simplu! De pus osul la 
treaba este mai complicat!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Muljumim domnule Primar. Alte propuneri, obiecpuni? Nu sunt. Votati, va rog, 

suplimentarea ordinii de zi!
Cu 18 voturi pentru, 5 impotriva si 5 abtineri, suplimentarea ordinii de zi a fost 

aprobata.
Votafi, va rog, ordinea de zi! Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votafi, va rog!
Cu 21 voturi pentru, 1 impotriva, 1 abtinere si 5 consilieri care nu au votat, 

ordinea de zi a fost aprobata.
Trecem la punctul 1 de pe ordinea de zi, „Aprobarea procesului-verbal al 

sedintei extraordinare a Consiliului Local Sector 3 din data de 10.02.2020”.
Propuneri, obiecfiuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 21 voturi pentru, 1 impotriva, 1 abpnere si 5 consilieri care nu au votat, 
procesul-verbal a fost aprobat.

Trecem la punctul 2 de pe ordinea de zi, „Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu „Imobil cu functiune mixta -  locuiref servicii si 
comert, cu RHpropus =  2S+P+3E+4/5Eretrase+6Eretras/tehnic, pe un teren situat in 
Strada Octavian nr. 42-48, Sector 3 ””. Propuneri, obiecfiuni? Nu sunt. Vo tap, va rog!

Cu 16 voturi pentru, 4 impotriva, 5 abtineri si 3 consilieri care nu au votat, 
proiectul de hotarare a fost aprobat.
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Trecem la punctul 3 de pe ordinea de zi, „Proiect de hotarareprivind aprobarea 
numarului de burse si cuantumul acestora acordate elevilor din unitatile de 
invdtamdnt preuniversitar de stat din Sectorul 3 al Municipiului Bucuresti’, in 
semestrul II  al anului scolar 2019-2020”. Propuneri, obiectiuni? Doamna consilier 
Paunica.

Dna Consilier Paunica Adriana
Multumesc doamna presedinte. Am de facut o observape aici, la acest proiect si 

anume. Sa se analizeze, ca $i elevii de la gimnaziu, care au terminat anterior, cu media 
10, sa primeasca burse de merit in cuantumul care permite anvelopa bugetara. Ca cei de 
liceu. Cei de liceu au acum o mie de lei. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Inliana
Doamna consilier Tudorache.

Dna Consilier Tudorache Livia
Daca se poate sa ne explicap, ce inseamna elevii care au terminat anterior.

Dna Consilier Paunica Adriana
Anul trecut! Anul scolar anterior!

Dna Viceprimar — Elena Petrescn
Anul scolar 2018-2019!
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Va supun la vot punctul 3! Votap, va rog!
Cu 28 voturi pentru, proiectul de hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 4 de pe ordinea de zi, „Proiect de hotarare privind aprobarea 

proiectului cu titlul „Lucrari capitale de cre^terea eficientei energetice si modernizare 
- Scoala Superioara comerciald N. Kretzulescu corp A ” §i a cheltuielilor legate de 
proiect, in vederea finantarii acestuia in cadrul Programului Operational Regional 
2014-2020, Axa prioritara 10, Obiectiv Specific 10.2 -  Cresterea gradului de 
participare la invafamantulprofesional tehnic §i invdfare pe totparcursul viefii”. 
Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votap, va rog!

Cu 24 voturi pentru $i 4 consilier care nu a votat, proiectul de hotarare a fost 
aprobat.

Trecem la punctul 5 de pe ordinea de zi, „Proiect de hotarare privind aprobarea 
Procedurii privind modalitatea de comunicare prin mijloace electronice prin  
intermediul platformei de contact intre Directia Generala Impozite si Taxe Locale 
Sector 3 si persoanele fizice, persoanele juridice si alte entitafi fard personalitate 
juridicd”. Propuneri, obiecpuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 26 voturi pentru si 2 consilieri care nu au votat, proiectul de hotarare a fost 
aprobat.

Trecem la punctul 6 de pe ordinea de zi, „Proiect de hotarare privind  
modificarea Anexei nr. 1 referitoare la Metodologia de acordare a ajutorului de
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inmormantare pentru beneficiarii Legii nr.416/2001, aprobata prin HCLS 3 
nr.41/28.04.2011 ”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Vota|i, varog!

Cu 23 voturi pentru, 1 abtinere §i 4 consilieri care nu au votat, proiectul de 
hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 1 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 
privind rectificarea bugetului Sectorului 3 p e  anul 2020”. Propuneri, obiectiuni? Nu 
sunt. Votati, va rog!

Cu 17 voturi pentru, 3 impotriva si 8 abtineri, proiectul de hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 2 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 

privind alocarea unei same din bugetul local prin unitatea de invatdmant Liceul 
Teoretic „Alexandru loan Cuza” pentru fm antarea activitafilor educative, sportive 
si/sau cultural -  artistice prevazute in Proiectul Educativ International „Liceeni in 
E u r o p a Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 26 voturi pentru si 2 consilieri care nu au votat, proiectul de hotarare a fost 
aprobat.

Trecem la punctul 3 suplimentar, de pe suplimentare 1, „ Proiect de hotarare 
privind reorganizarea Directiei Generate de Salubritate Sector 3 si aprobarea 
organigramei, statului de functii $i a Regulamentului de Organizare si Functionare 
Propuneri, obiectiuni? Domnule consilier Voinea.

PI. Consilier Voinea Inocentiu-Ioan
Pentru ca are lagatura cu subiectul, as vrea sa arat ca circula din ce in ce mai des 

si deja devine viral in social media, devin virale, imagini cu mafinile acelea 
performante, modeme care ridica containerele si cele de sub nivelul solului §i cele de 
deasupra solului si care le pun, desi ele contin anumite de§euri sortate, le pun in aceeasi 
masina. Lucrul acesta ar putea, ma rog, se spune ca inca nu fimcfioneaza stadia de 
sortare, dar oamenii vad §i in loc sa-i incurajezi, sa zici, domnule, antrenati-va voi pana 
ne pregatim noi, oamenii inteleg ca fac in zadar chestiunea acesta. E posibil ca sa fie 
doar o chestiune pe care nu o comandati de aici si sa nu fie asa. Poate ca sunt anumip 
soferi care nu-§i fac treaba cum trebuie §i pun in aceeasi masina si de acolo si de acolo. 
Sunt imagini pe net, nu vorbesc aiurea.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Am avut discutia asta cu colegii de la salubritate. Au fost cateva sincope, pentru 

ca avem si acolo ffuctuatii la personal, este o problema mare cu personalul in Romania 
la ora asta, dar acestea sunt exceptii. Daca circula ceva pe net, am informatii ca sunt si 
din acestea manipulate, mixaje facute, astfel incat sa denigreze Serviciul de Salubritate. 
Daca vreti va dam ciffe, va punem cifre la dispozitie, sa vedeti cat anume colectam noi 
selectiv, o cifra care este in crestere. Chiar daca masinile sunt la fel, se poate intampla 
ca masina sa mearga o data, aceeasi masina sa poata sa mearga o data pe reciclabil si sa 
mearga inca o data, in aceeati zi pe menajer. Ele au destinatii diferite, descarca diferit,
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au circuite diferite, nu are nici o legatura. Nu exclud vreo greseala, dar repet sunt 
exceptii, nu trebuie sa generalizam.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim domnule Primar. Alte propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!
Cu 17 voturi pentru, 2 impotriva, 7 abtineri si 2 consilieri care nu au votat, 

proiectul de hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 4 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 

privind reorganizarea aparatului de specialitate al Primarului Sectorului 3 si 
aprobarea organigramei, statului de functii si Regulamentului de Organizare si 
F u n c tio n a te Propuneri, obiectiuni? Doamna consilier Dana Sima.

Dna Consilier Beln-Sima Elena-Daniela
Multumesc doamna presedinte. In urma discutiilor din comisie as dori sa 

formulez un amendament, referitor la modificarea denumirii Direcjiei Investitii §i
A

Achizi|ii in Directia Investitii Achizitii si Invatamant. Mul|umesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim doamna consilier. Alte propuneri, obiectiuni? Domnule consilier 

Voinea.
DL Consilier Voinea Inocentin-Ioan

Ar trebui o explicate! Achizi|ii, investitii si invatamant. Nu intelegem!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Ca sa intelegem. In zona de invatamant, partea primariei este in principal o parte 

de investitii, adica noi le asiguram cladirea, utilitatile, curtea §colii, materialul didactic, 
consumabile samd. Care tine o chestiune mai mult de investitii si logistica. Noi nu avem 
treaba cu partea curiculara, nu avem treaba cu partea de invatamant samd. In consecinta, 
stiind si nu este prima data cand spun treaba asta, este un obiectiv propus de a reduce 
aparatul primariei, Serviciul de Invatamant se desfiinteaza §i sunt eliberate posturile, iar 
Directia de Investitii si Achizitii, preia acest serviciu, atributii in plus fara sa-i creasca 
schema de personal cu nimic. Pe schema existenta, preiau atributii in plus, pentru ca ne 
propunem performanla.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule Primar. Domnule consilier Voinea.

D1. Consilier Voinea Inocentiu-Ioan
Este corect ce spuneti §i pentru ca sa ne propunem si claritate va propun sa numim 

Directia de Achizitii, Investitii §i Logistica pentru Invatamant, ca sa nu cream confuzii. 
Avem achizitii, investitii §i logistica pentru invatamant, asta am spus!
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Voinea, formulati amendament?

Dl. Consilier Voinea Inocentiu-Ioan
Da!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Va supun, spre aprobare amendamentul formulat de doamna consilier Sima! 

Votati, va rog!
Cu 20 voturi pentru, 1 impotriva, 3 abtineri si 4 consilieri care nu au votat, 

amendamentul doamnei consilier a fost aprobat.
Va supun, spre aprobare amendamentul formulat de domnul consilier Voinea! 

Votati, va rog!
Cu 8 voturi pentru, 6 impotriva, 6 abtineri §i 8 consilieri care nu au votat, 

amendamentul domnului consilier nu a fost aprobat.
Va supun spre aprobare proiectul de hotarare!
Domnul consilier Ene.

Dl, Consilier Ene Stelian-Bogdan
Ca tot suntem la punctul acesta, despre investitii in invatamant. §tiji ca avem o 

problema mare cu sapunul, hartia igienica in scoli. Nu sunt! Ele nu sunt in scoli. Adica, 
mergem in teren isi nu le gasim. Lipsesc pe scara larga, hai sa spun ca poate in unele 
scoli sunt.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Spuneti concret unde lipsesc?

DL Consilier Malnreanu Liviu
Theodor Pallady!

DL Primar al Sectomlui 3 -  Robert Sorin Negoita
Vreau sa stiu, la Theodor Pallady, ce ati livrat ca....in zona de consumabile?

DL Consilier Ene Stelian-Bogdan
Haideti sa nu transformam, ca la §coala, aia e si la scoala aia nu e! Intrebarea mea 

este, dumneavoastra va asumati ca in toate scolile sunt? Ca cetatenii ne spun ca nu sunt!

D1. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Da!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.
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Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Stimati colegi, nu este u§oara chestia asta, pentru ca am fost in scoli. Eu am fost 

real, nu asa ca mi-a spus cineva, am auzit, a devenit viral. Ca este o chestie acum, a 
devenit virala chestia asta! Domnule, am fost acolo! Da, dar daca de exemplu, copiii nu 
sunt supravegheati §i iau sapunul lichid din baie §i fac derdelus pe hoi, nu mai este sapun 
in baie! Nu mai e sapun! Daca hartia igienica pleaca acasa, nu mai este hartie igienica 
la baie! Noi nu putem asigura ca ele sunt folosite corespunzator, noi putem sa va 
transmitem cu documente, ca noi am livrat sapun si hartie. Cum sunt ele folosite in §coli, 
e o chestie care excede atributiilor noastre, eu nu ma pot duce acolo. Directorii aceia si 
tot ce este acolo, sunt pusi de inspectoral multi dintre dansii ne §i sfideaza, noi suntem 
un fel de slugi ale lor. Noi suntem aici pentru ai servi si atat, dansii i§i bat joc oricum de 
tot ce facem noi.

Domnule consilier, va pun la dispozitie, pentru ca ati rostit numele de Pallady, va 
punem la dispozitie procesul verbal de lumizare a acestor consumabile.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim domnule Primar. Domnul consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
Sunt fumizate aceste consumabile. Atunci haideti sa ne gandim la solutii de 

investitii de tipul, tnchidem hartia cu cheie, cum se face la unele mall-uri, dispensor. 
Sunt niste solutii pe care primaria le poate aplica, ca daca nu sunt in teritoriu si le dam 
acolo si ele nu apar. Nu stiu ce sa va zic. Adica chiar nu este o responsabilitate la 
primarie pe chestia asta? Pana la urma directorul ce poate sa faca? Sa pazeasca baile? 
Nu cred ca poate sa faca nici un director!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Aveti o propunere sa punem pe lista de investitii, hartia igienica, sa Intel eg! Ca 

discutam de investitii domnule consilier. Va punem la dispozitie tot ce am livrat catre 
§coli fi evident, ca pot fi solutii, dar trebuie mai multa implicare. Ne-ar ajuta foarte mult 
sa ne dati exemple concrete, pe anumite scoli.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim domnule Primar. Votati, va rog, punctul 4!
Cu 18 voturi pentru, 5 abtineri §i 5 consilieri care nu au votat, proiectul de 

hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 5 suplimentar, de pe suplimentare 1, de pe ordinea de zi, 

„Proiect de hotarare privind modificarea Anexei nr, 1 la HCLS3 nr, 351/25.06,2019 
referitoare la indicatorii tehnico-economici aferenti unor obiective de investitii 
privind cresterea eficientei energetice, modernizare si extindere la unele unitdti de 
invatamant din Sectoral 3 Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!
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Cu 18 voturi pentru, 4 abtineri si 6 consilieri care nu au votat, proiectul de 
hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 6 suplimentar, de pe suplimentare 1, de pe ordinea de zi, 
„ Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului cu titlul “Cresterea calitdfii 
serviciilor publice si simplificare administrative” §i a cheltuielilor legate de proiect, 
in vederea finantarii acestuia in cadrul Programului Operational Capacitate 
Administrative 2014-2020, Axa prioritare 2, Obiectiv Specific 2.1 - Introducerea de 
sisteme si standarde comune in administratiapublica locate ce optim izeazeprocesele 
orientate catre beneficiari in concordance cu SCAP”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. 
Votati, va rog!

Cu 21 voturi pentru, 2 abtineri si 5 consilieri care nu au votat, proiectul de 
hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 7 suplimentar, de pe suplimentare 1, de pe ordinea de zi, 
„Proiect de hotarare privind completarea Anexei referitoare la obiectivele de interes 
local a caror supraveghere §i paza este asigura/a de personalul Polifiei Locale, 
aprobateprin HCLS 3 nr. 489/12.10.2017, cu modificerile si completerile ulterioare 
Propuneri, obiectiuni? Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Multumesc! Pentru ca discutam despre Politia Locala, din pacate, in continuare 

Politia Locala nu se ridica la standardele cerute de cetaleni. O sa va dau un nou exemplu, 
despre modul cum nu trebuie sa se comporte Politia Locala. De altfel, am mai ridicat 
fix aceeasi problema acum cateva luni, se pare ca nimic nu s-a imbunatatit. Mai exact, 
in data de 15 februarie, un echipaj, cu un numar de inmatriculare la masina B 334 PLS, 
pe str. Sold. §tefan C-tin, un domn poli^ist Sfetcu, stationau acolo si am indicat cateva 
probleme si unele care tineau de disciplina in construclie si cu un ton asa suparat §i de 
ce-1 deranjez, ca asta nu este treaba lui si sa ma due sa fac adresa, ca nu este problema 
lui. Ba da, este fix problema lui, i-am spus. Disciplina in construclii tine de Politia 
Locala si dumneavoastra trebuie sa preluati aceasta sesizare §i sa o dati mai departe nu 
sa ma due eu sa fac mai departe sesizari. Modul acesta de comportament, cum am spus, 
nu este prima data. Din pacate nu vad nici o imbunatalire, nu vad nici o schimbare in 
lucrul acesta, mai departe aceeasi aroganta si nepasare fata de problemele semnalate de 
cetaleni. Nu stiu, o mai semnalizez inca o data, parca vad ca nu se va intampla nimic 
nici de data asta. Am dat inclusiv acum datele concrete pentru cei de la politic sa poata 
investiga sa vada care a fost situatia acolo si este pe inregistrare, a§ dori din partea 
aparatului de specialitate sa-§i noteze aceste detalii si un raspuns ce s-a Intamplat fix cu 
acest caz. Punctual macar!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim! Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
In continuare, principala problema a noastra, a tot ce inseamna Primarie Sector 3, 

principala problema ramane Politia Locala. Incercam sa gasim solutii. Adica, nu facem
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a§a doar o critica sterila, ci incercam sa gasim solutii. De exemplu, acum am decis ca o 
sa dotam toate masinile noastre de la police cu camere de supraveghere, atat in exterior, 
cat si in interior. Nu de altceva, dar atunci cand dorm sa-i vedem si noi, sa-i 
supraveghem, sa nu li se intample ceva, stiti in timpul somnului, sa nu cumva sa... 
Doamne fereste! Intra cineva si le fura ceva si noi trebuie sa-i pazim! Adica, sa avem 
macar probe, sa-i prindem pe cei care le fac rau!

Stimati colegi, de cate ori am avut eu discutie cu cei de la Police Locala... dar ar 
fi o idee, de exemplu, sa facem o intalnire cu totii. Nu este deloc de ras, dar decat sa-i 
aliniem asa sa-i vedep! Doar sa ii vedeti! Nu-i intrebati nimic! Va uitafi, o privire a§a! 
Si fara sa vreti o sa va apara in minte, intrebarea, cum Doamne iarta-ma, au ajuns 
oamenii a^tia in police? Dar aici i-am gasit! Nu-i u§or! Haideti sa vedem! Va mai spun 
o alta chestie care nu este incurajatoare, scoatem la concurs §i nu se ingramadesc foarte 
multi sa vina. Tinerii au alte aspiratii, cei mai multi. Dar, da, repet, o sa avem... domnule 
director cand o sa avem dotate toate masinile cu camere? De asemenea le-am cumparat 
camere, din alea §i haideti sa aprobam regulamentul de ordine interioara sa fie obligati 
sa le poarte! Cand? Spuneti la microfon! Dati o data, un pronostic! Domnul Director 
este aici de fata! Domnul Director General!

Dl. Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
In ceea ce priveste camerele individuate, probabil intr-o saptamana vom rezolva 

problema.
Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita

Adica, se aproba ROI-ul!

DL Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
Da! O sa se aprobe azi. Celelalte, vedem in functie de posibilitatea de 

achizitionare.
Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita

Ce inseamna posibilitatea? Ca noi am aprobat in buget azi, sa punem bani acolo!

Dl. Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
O sa vedem. Ca procedura nu depinde de noi.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Sa nu cumva sa ratati procedura!

DL Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
Da. In rest problema a fost notata ?i vom formula un raspuns. Dar intr-adevar, nu 

toti polipstii din strada au atributii pe toate actele normative.

DL Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
A spus domnul consilier, ca nu a^tepta sa faca, ci sa anunte la randul lui.

i i



Dl. Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
Asta este! Incercam sa-i invajam sa comunice!

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Macar sa noteze pe cametel doua cuvinte, atat trebuia sa faca! Nu sa-mi zica ca 

nu este treaba lui!

Dl. Bratu Adrian -  Director General Politia Locala Sector 3
Da. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Alte propuneri, obiectiuni? Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
Domnule Negoita, sunteti Primar aici de 8 ani de zile. Ati luat si Politia Locala in 

subordine, eu §tiu ca s-a votat o hotarare in acest sens, nu puteti sa veniti cu dezastruoasa 
mostenire, ca erau aici! De cand muncesc oamenii aia? De 20 de ani? Sunt poate unii 
mai batrani, dar in principiu, managementul a fost al primariei. Ca la §coli am inteles nu 
avefi management, dar aici aveti §i managementul, ap avut timp si instrumentele sa 
faceti treaba. Nu putep sa dap vina pe dezastruoasa mostenire. Va rog eu ffurnos! 
Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Am vazut o chestie...cei mai critici, sunt cei care nu au facut niciodata nimic! De 

ce? Ca nu au idee cum se poate face, cum se face ceva.
Activitatea Polipei Locale din Sectorul 3, s-a imbunatatit semnificativ in ultimii 

ani. Dar, in anumite zone scarjaie in continuare, mai ales pe chestiuni de sistem. $i, 
haideti sa nu facem o discupe prea extinsa pe partea asta.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Mulfumim domnule Primar. Alte propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!
Cu 18 voturi pentru, 7 abtineri si 3 consilieri care nu au votat, proiectul de 

hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 8 suplimentar, de pe suplimentare 1, „ Proiect de hotarare 

privind controlul si monitorizarea intreprinderilor publice pentru care Sectorul 3 al 
Municipiului Bucuresti este autoritate publica tutelara”. Propuneri, obiectiuni? 
Doamna consilier Paunica.

Dna Consilier Paunica Adriana
Multumesc doamna presedinte. Am de facut un amendament, pe care 1-am avizat 

in cadrul Comisiei de buget si anume: la art. 2 sa se completeze cu un nou alineat in 
sensul ca documentele prevazute la art. 1, punctele 4 p  5 sa fie supuse informarii 
Consiliului Local la §edinfele ordinare. (s-a rectificat cu pet. 4 $i 6 -vezi pag. nr. 14)
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, doamna consilier. Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Multumesc! Domnule Primar, am vazut si in intervenpa de la inceputul sedinfei 

si intervenpa din on-line. Ce pot sa va zic este ca, jucati un teatru al ipocriziei, insa unul 
prost. Modul cum aceste societati au fost infiintate §i gestionate de la inceput a fost 
gresit. V-am atras atenpa si stip foarte bine, de nenumarate ori in cadrul ^edintelor de 
Consiliu, ca societatile nu respecta reglementarile de transparenta. Nu aveau preturile 
afisate, nu afi§au facturile, le cadea site-ul. Aici fac o paranteza §i aduc aminte ca toate 
facturile si contracted nepublicate inainte de semnare sau de plata sunt lovite de nulitate, 
stiti foarte bine lucrul acesta.
9 9

Cap directori au fost demifi in urma celor sesizate? Ma refer pe partea de 
transparenta. Va zic eu cati! Zero! Nici unul! Sesizarile care le-am transmis trebuiau 
monitorizate mai departe de aparatul primariei. Am crescut salariile in cadrul aparatului 
primariei, insa serviciile au ramas la fel de proaste. Hotararile ce tin de aceste societati 
sunt transmise catre Consiliu cu 24 de ore inainte de sedinja si nu cu 3 sau 5 zile a§a 
cum cere legea. E practic o bataie de joc, ca sa nu putem analiza mai atent ce fac aceste 
societati.

Vorbip de masuri concrete, insa de peste 2 ani nu se face nimic pe partea aceasta. 
Toata transparenta este praf in ochi. Discurs gol. Daca vreti sa luap masuri, puteti sa 
luap de la urmatoarea §edinta de Consiliu. Haideti sa restructuram toate CA-urile sa 
angajam consilii noi de dministrape, sa facem concursuri, sa avem 20, 30 de candidap 
$i nu 4 membrii de partid. Oameni competenti care sa nu ne mai propuna in Consiliu 
proiecte in care zece imparpt la zero da zero, tinde la infinit, pentru cine nu §tie. Cam 
asta este nivelul de competenta in aceste companii. Sunt masuri reale care se pot lua, 
insa trebuie sa le luap. Aceste societati, stip foarte bine ca sunt politizate excesiv. 
Pu§culita pentru membrii de partid. Membrii CA §tip foarte bine, sunt de la PSD, de la 
ALDE, de la PMP, sa nu se supere nimenea.

Avem 4 companii care se ocupa de constructii. Platim 4 randuri de CA-uri, 4 
randuri de directori. De ce nu le restructuram? De ce nu facem o singura companie din 
aceste 4? Mai departe ap atribuit achizitii de bunuri catre aceste societati, desi v-am spus 
iarap in nenumarate randuri ca nu se respecta legea, nu au cum aceste societati sa 
produca masini, utilaje, vopsele, asa cum cere legea. Stip foarte bine ca prin art. 31, in 
momentul cand sunt atribuite contractele, firmele trebuie sa le duca la indeplinire prin 
mijloace proprii.

De altfel, o sa sesizam §i am sesizat §i Curtea de Conturi si ANAP-ul pentru a 
face verificari asupra modului cum se fac aceste achizitii. De ce abia acum faceti aceste 
plangeri penale? De ce nu le-ati facut pana acum? As dori sa le vedem si noi, sa vedem 
daca intr-adevar sunt facute sau doar le spunep ca sa ne fluturap asa in fata ca se iau 
niste masuri.

3

Ne-ap acuzat de fiecare data ca nu venim cu solupi, insa cand le-am pus pe masa 
le-ati ignorat. Ap girat pentru modul de lucru al acestor societap. Ce face auditul acestor
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societati? Sunt masuri! Ce face aduditul intern? Este o sinecura? Ce se intampla cu acel 
departament de audit intern? Avem audit extern. Care nu au gasit nimic, auditul extern? 
Avem departamentul de control in primarie. Ce a facut acest department din 2017 
incoace? De abia acum ati indentificat aceste fraude? Cine verifica in mod real aceste 
firme? Se pare ca nimeni!

Va informez, de asemenea, pe acesta cale si am trimis §i adresa catre primarie, 
ANAP-ul a dispus ca aceste societati in continuare sau ar trebui ca aceste societati sa 
faca achizitii respectand Legea 98/2016, Legea Achizitiilor Publice, lucru care nu s-a 
intamplat pana acum, de$i §i pe acest subiect am ridicat de mai multe ori intrebari fafa 
de aparatul primariei si de fiecare data nu mi s-a dat nici un raspuns concludent.

Va multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Am incurajat intotdeauna dialogul, comunicarea este o chestiune esentiala. Este 

urat din partea dumnevoastra ca ati venit aici cu jigniri si §tifi bine ca nu a ramas 
niciodata nimic fara raspuns. Dar, spre deosebire de unii care inafara de galagie nu au 
demonstrat niciodata ca sunt capabili sa faca ceva, eu sunt la munca de la 7:00, 
dimineata, pana noaptea tarziu si asta in fiecare zi, inclusiv sambata, duminica.

Daca dumneavoastra va permiteti un astfel de limbaj, domnule consilier, este 
problema dumneavoastra. Condifia sa avem un dialog pe orice tema, este respectul 
reciproc. Va raspund la intrebari §i la afirmapi. In momentul in care va cereti scuze 
pentru modul j ignitor si felul in care v-ati adresat mie.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule Primar. Doamna consilier Paunica.

Dna Consilier Paunica Adriana
Munfumesc, doamna pre§edinta.
Rectific, in loc de punctele 4 §i 5, vor fi punctele 4 §i 6. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Va supun spre aprobare amendamentul doamnei consilier. Domnule consilier 

Malureanu.
Dl. Consilier Malureanu Liviu

Pe mine ma surprinde afirmatia domnului Primar, ca vorbim despre jigniri. La 
inceputul §edintei ne-a numit lenesi, puturo§i pardon! Haideti sa nu vorbim despre 
jigniri, ca ^tifi cum e, cine a inceput primul! Si doi la mana, repet, stip foarte bine 
domnule Primar, ca am ridicat problema transparentei, a acestor firme, de nenumarate 
ori. De fiecare data se rozolva, se rozolva §i nu s-a rezolvat nimic §i in continuare nu 
avem transparenta pe aceste firme. Repet, cati directori au fost demisi in urma lipsei de 
... ca practic ei nu au respectat legea daca o luam a§a, ca au avut o Hotarare de Consiliu,
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pe care chiar dumneavoastra ati inipat-o, pe care si noi am sustinut-o si mai departe ce 
se intampla? Haidep sa ne uitam pe fondul problemei si sa nu ne ducem pe genul ca ne
ap jignit. Repet, daca o luam pe afirmapi, cred ca avem jigniri din partea dumneavoastra 
§i pentru urmatorul mandat.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Eu nu am vorbit de dumneavoastra ca sunteti puturos si cu gura mare, Eu ma 

refeream a§a in general, ca va regasiti in categorie, este problema dumneavoastra. 
Dumneavoastra, v-ap adresat mie intr-un modjosnic care va descalifica. Exista in lumea 
asta o categorie de cetateni puturosi cu gura mare. Daca dumneavoastra va regasiti in 
aceasta categorie, este fix problema dumneavoastra! Eu nu m-am adresat in mod special 
dumneavoastra!

DL Consilier Voinea Inocentin-Ioan
Dar cui? Consilierilor?

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Exista inregistrari aici la primarie, avem inregistrari facute!
Eu am comandat audit, nu puteam sa comand audit inaite sa constat ca sunt 

probleme. Cand am aflat de ele am intreprins ce trebuia sa fac. O sa va pun la dispozitie, 
tuturor, documentapa cu plangerea penala pe care am facut-o.

De asemenea, asta cu datul afara pre§edintii, nu este treaba mea, adica, este treaba 
Consiliului. Eu va aduc la cunostinta. Dar vreau sa stiu si eu, domnule care e aia cu 
pu?culifa de partid? Ca ap mai spus-o si in presa si vad ca o repetap si aici. Argumentap 
domnule, care e pusculita de partid? Cum funcponeaza asta, cu pusculita de partid, ca 
vreau sa stiu si eu. $i, pana sa spunep asta, domnule, eu stiu cum funcponeaza asta cu 
ANAP-ul. Ip pui om acolo §i dupa aia ii zici, da-mi adresa asta a§a! De ce? Ca a§a vreau 
eu! Ca de aceea te-am pus acolo! Sa-mi dai adresa cum vreau eu!

Dl. Consilier Voinea Inocentiu-Ioan
Ca la Curtea Constituponala?

DL Primar al Sectorulni 3 -  Robert Sorin Negoita
Eu am o alta chestiune cu ANAP-ul. Ap facut o adresa catre ANAP, sa intrebap 

daca intamplator partidele care cheltuie bani publici trebuie sa faca achizipe publica? 
Banii pe care-i cheltuie partidul dumneavoastra nu-s bani publici? Am si eu o intrebare 
la dumneavoastra: cate proceduri de achizipe publica ap facut domnule consilier? Ca 
aia sunt banii mei si vreau sa stiu si eu cum ii cheltuip, ca sunt banii mei. Ca, la inipativa 
mea s-a facut transparenta de 100%, ca asa am solicitat.

Stimap colegi, nu eu ca Primar, ci dumneavoastra, Consiliul i-a pus. Consiliul ii 
da jos. Nu pot eu sa-i dau afara ca Primar. Cate inipative ap facut, din cauza lipsei de 
transparenta, sa invalidap mandatul vreunui presedinte de Consiliu de Administratie?
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Cate initiative ati facut, pe partea de transparenta, nu pe altceva?! Sa venifi acum si sa 
facefi....

Nu va doresc sa primiti in viata asta un tratament atat de nedrept §i atat de murdar, 
asa cum dumneavoastra §titi sa faced. Nu va doresc.

Sa va dea Dumnezeu tot binele din lume!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Mulpunim, domnule Primar. Doamna consilier Paunica.

Dna Consilier Paunica Adriana
Multumesc! A§ dori din partea aparatului de specialitate, la punctul 5, sa ne spuna 

ce inseamna, „sd transmita intenfia de incheiere in urmatoarele 5 zile calendaristice, a 
unor operafiuni juridice, contracte, cu o valoare mai mare de 10 mii de euro, exclusiv 
TVA. ” Ce inseamna, intentia de incheiere, sa transmita?

Dna Florentina Neacsu - Director Executiv -Directia Asistenta Legislative
Daca operajiunea este mai mare de 10 mii de euro, atunci se supun aprobarii 

Consiliului de Administrate, prin urmare inainte de a fi supuse aprobarii Consiliului de 
Administrate se transmite intenta.

Dna Consilier Paunica Adriana
Mulpimesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim! Votati, va rog amendamentul doamnei consilier!
Cu 22 voturi pentru, 3 abtineri §i 3 consilieri care nu au votat, amendamentul a 

fost aprobat.
Va supun spre aprobare proiectul de hotarare. Votati, va rog!
Cu 19 voturi pentru, 7 abfineri $i 2 consilieri care nu au votat, proiectul de 

hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 9 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 

privind modificarea $i completarea Actelor constitutive ale intreprinderilor publice 
pentru care Sectorul 3 al Municipiului Bucuresti este autoritate publica tutelara”. 
Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votap, va rog!

Cu 17 voturi pentru, 2 impotriva, 6 abtineri §i 3 consilieri care nu au votat, 
proiectul de hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 10 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 
privind completarea HCLS3 nr, 121/28,03.2018 referitoare la masurile de 
imbunatafire a actului de transparenta institutionala”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. 
Votati, va rog!

Cu 18 voturi pentru, 6 abtineri si 4 consilieri care nu au votat, proiectul de 
hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 11 suplimentar, de pe suplimentare 1, Proiect de hotarare 
privind modificarea HCLS3 nr.151/26.04.2018 referitoare la organizarea auditului
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intern la societdtile la care Sectorul 3 al Municipiului Bucuresti este asocial 
unic/majoritar”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 19 voturi pentru, 5 abtineri si 4 consilieri care nu au votat, proiectul de 
hotarare a fost aprobat.

Trecem la punctul 12 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 
privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pentru anul financiar 2020 al 
societatii Smart City Invest S3 SRL”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votaji, va rog!

Cu 14 voturi pentru, 6 impotriva, 3 abtineri si 5 consilieri care nu au votat, 
proiectul de hotarare nu a fost aprobat.

Trecem la punctul 13 suplimentar, de pe suplimentare 1 , ,,Proiect de hotarare 
privind reluareaprocedurii de selecfie pentru postul vacant de membru al Consiliului 
de Administratie al societatii Smart City Invest S3 SRL”. Propuneri, obiectiuni? Nu 
sunt. Votap’, va rog!

Cu 17 voturi pentru, 7 impotriva, 3 abtineri si 1 consilier care nu au votat, 
proiectul de hotarare nu a fost aprobat.

Trecem la punctul 14 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 
privind aprobarea deruldrii contractelor incheiate de societatea AS3  -  Administrare 
S traziS3 SRL”. Propuneri, obiectiuni? Doamna consilier Paunica.

Dna Consilier Paunica Adriana
Multumesc, doamna presedinte. Asa cum stim in Comisia de buget - finante, 

votul a fost nefavorabil, dar este consultativ cum am spus. Asa ca in cadrul sedintei de 
Consiliu, aici este votul.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl, Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Am vut o discutie cu colegii din Consiliu, referitor la acest punct. Problema pe 

care noi am indentificat-o, cea mai mare problema este la AS3. Avem un nou presedinte 
acum, care din motive objective, va asigur de chestiunea asta, nu a putut participa nici 
la comisie si nu este astazi aici. Sa inteleg ca sunt anumite chestiuni neclare, am inteles 
ca exista o lista intreaga cu contracte, un centralizator. Ideea este daca sunteti de acord, 
doar sa amanam pentru data viitoare toata lista, mai pupn punctul cu proiectarea. Este 
un punct acolo cu proiectarea... Este alt proiect? Daca este alt proiect, este in regula. 
Pana clarificam situap'a exacta.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Doar o simpla remarca. Colegii din Consiliu si noi suntem colegi, din Consiliu! 

Daca nu ne considerati colegi de Consiliu, asta arata modul cum suntem tratafi.
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Votati, va rog punctul 14.
Cu 1 vot pentru, 9 impotriva, 15 abtineri §i 3 consilieri care nu au votat, proiectul 

de hotarare nu a fost aprobat.
Trecem la punctul 15 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 

privind aprobarea expertizarii proiectului intocmit de societatea Vego Concept 
Engineering SRL in calitate de Prestator, in urma incheierii cu societatea AS3- 
Administrare Strazi S3 SRL a contractului avand ca obiect Servicii de proiectare §i 
asistenta tehnica aferente investitiei „Modernizarea si reabilitarea parcului 
Pantelimon””. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 16 voturi pentru, 7 impotriva §i 5 abtineri, proiectul de hotarare nu a fost 
aprobat.

Trecem la punctul 16 suplimentar, de pe suplimentare 1, „Proiect de hotarare 
privind incetarea mandatului unui mentbru al Consiliului de Administratie al 
societatii AS3 -  Administrare Strazi S3 SRL si declansarea procedurii de selectie 
pentru postal vacant”. Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. Votati, va rog! Domnule 
consilier Petrescu.

Dl. Consilier Petrescu Cristian
fl propun pe domnul Dohot Ionut, este sef Serviciu Administrativ, la Compania 

Municipals de Strazi si Poduri §i expert in achizitii publice, cu o experienfa de peste 5 
ani. La ce probleme are societatea in momentul acesta, cred ca este persoana potrivita.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule consilier. Alte propuneri? Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
Domnule Primar, exact suntem in situafia pe care am discutat-o mai devreme. 

Facem o numire, este agreata politic intre PMP, grupul PSD si dumneavoastra, este 
evident acest lucru. Nu s-a trimis nici un CV ?i acum o votam. $i peste o luna doua, 
daca face vreo prostie, sper sa nu faca vreo prostie, dar daca va face, o sa spunefi, uite 
ce om ne-a dat Consiliul. Ne disociem clar de acest mod de a numi conducerea 
companiilor. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Domnule consilier, dar nu vreti sa modificati legea? Domnule, aveji parlamentari, 

faceti domnule, modificati legea. Ce pot face eu daca legea ne cere sa facem chestia 
asta, fix asa?! Nu-i numesc eu, nici nu-1 cunosc pe om. Este atributul conform legii, este 
atributul Consiliului. Domnule, ce aveti cu mine?

Chiar va califica zambetul asta! E un raspuns foarte bun asta!
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Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Ene si dumneavoastra puteti veni cu propuneri. Nu v-a spus 

nimeni sa nu veniti cu propuneri.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
In acest Consiliu exista o configuratie politica, o majoritate politica. Este clar ca 

majoritatea respective isi va putea propune oamenii pe care-i dore^te. Noi am cerut o 
chestiune simpla, de minima transparenta. Haide sa vedem si noi CV-urile astea cu 2, 3 
zile. Daca dumneavoastra faceti un team cu PMP-ul, sa-si puna omul, nu putem opri 
chestia asta. Dar nu dafi vina pe noi cand fac potlogarii, asta spuneam. Daca sunt 
oamneni agreati politic, asumati-va politic!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
V-ati suparat pe sat! Faced domnule propuneri, aveti oameni competent!, 

promovati-i domnule, asumafi-vi. Veniti doar sa criticati, veniti doar sa faceti galagie. 
Repet, tara asta nu poate merge mai departe, nu poate fi administrate, nu doar fara asta 
si nici o societate, nici o comunitate, nimic. Nu poate fi gestionata doar cu scandal, ci 
cu implicare, cu munca. Veniti doar sa spunefi ca este gresit tot, fara sa dati nici o 
solute, fara sa va implicati deloc, sa va asumafi ceva. Sunteti un fel de sfinfi. Sfitii sunt 
doar pe lumea cealalta domnule consilier. Aici sunt oameni, unii mai buni, unii mai 
putin buni, unii mai competent, altii mai putin com petent. Dumneavoastra nu vreti sa 
demonstrati competenfa, decat pe partea de scandal. A-ti facut vreo propunere si nu a 
trecut? Acuzati nu §tiu ce intelegere politica. Repet, intrebarea: ati facut vreo propunere 
si nu a trecut?

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian-Bogdan
Ne-afi informat macar ca in aceasta sedinta vom numi un nou membra? Ne-am 

trezit cu suplimentarea ordinii de zi cu 24 de ore inainte de sedinta si noi vreti sa facem 
concurs si sa facem numiri transparente si sa aducem un specialist?! Adica, va bateti joc 
de noi efectiv. Cum putefi sa spuneti asa ceva? Dumnezeu stia, ca dumneavoastra aveti 
acum un deal politic sa schimbati omul. Cum puteam noi sa venim? Este absurd.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Petrescu.

Dl. Consilier Petrescu Cristian
Am auzit pana acum de doua ori treaba cu deal-ul politic. O data pe aia cu 

pu§culita de partid. Cred ca ajunge. Sa nu sarim calul, ca deja bateti campii. Nu avem
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nici un deal politic. Luap stenograma de sedinta, vedeti ce am votat si potoliti-va cu 
prostiile astea.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

PI. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Este o numire provizorie. E adevarat ca trebuia sa o facem nu pe suplimentare, ci 

trebuia sa o facem la timp. La fel de adevarat este ca am avut foarte mult de munca in 
perioada asta. A venit demisia asta care ne-a luat prin surprindere. Vrem sa demaram 
procedura, tocmai ca asta este o etapa din demararea procedurii, conform legii.

Dna Florentina Neacsu - Pireetor Executiv Pirectia Asistenta Legislative
Poate sa depuna dosar orice persoana interesata.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Domnule consilier, tot nu mi-au raspus aia cu pu§culifa de partid. Ca fac niste 

afirmapi pe care nu le argumenteaza in nici intr-un fel. $i eu sunt foarte curios sa §tiu 
care-i pusculita de partid. Dar §titi cum e, mai bine decat unii care vad ca sunt foarte 
bine finantati, nimeni nu ?tie mai bine decat dansii cu pusculita de partid, asa ca aici 
sunt domnenii pe care nu le gestionam atat de bine si nu ma bag.

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Inliana
Mulpimim, domnule Primar. Domnule consilier Malureanu.

PI. Consilier Malureanu Liviu
Multumesc! Daca ne uitam la membrii CA a acestor societati, eu cel pupn m-am 

uitat la un moment dat, cand s-au facut primele numiri, absolut top membrii de CA erau 
membrii de partid. Despre asta vorbim. Haidep sa vedem acum ca avem buget, slava 
Domnului! Avem acum un caz, a plecat domnul de la respectiva societate, vrem sa 
numim un alt administrator. Foarte bine! Haideti sa dam anunt in presa mare. Avem 
buget, haidep sa-1 promovam. Haidep sa vedem pe masa. §i asta este o rugaminte si o 
propunere foarte serioasa. Haideti sa vedem pe masa 10, 20 de CV-uri, sa ne uitam cu 
topi, sa facem o dezbatere ca si Consiliu separat, sa ne uitam pe CV-uri, sa facem §i noi 
interviuri cu aceste persoane si sa alegem cea mai buna persoana, fara deal-uri, fara 
nimic. Haideti sa facem lucrul acesta. Haideti sa dam dovada ca putem altfel. Sunteti 
de acord? Este toata lumea de acord cu lucrul aceasta? Haideti sa promovam lucrul 
acesta, pentru ca am vazut ca sunt bani, este sponsorizare. Haidep sa sponsorizam postul 
acesta. Eu sunt convins ca vom avea 50 de CV-uri, 100 de CV-uri, n-am nici cea mai 
mica indoiala. Sunteti de acord, domnule Primar, cu acest mod de a face lucrurile?

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
O mica lectie pe legislatie. Doamna director, va rog!
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Dna Florentina Neacsu - Director Executiv Directia Asistenta Legislativa
Avem OUG. 109, pe care o stip dumneavoastra, pentru ca intotdeauna ati facut 

observatie pe OUG 109! Imi reglementeaza in mod expres procedura de selectie a 
membrilor Consiliului de Administratie. Se face scrisoarea de a^teptare. Atunci, cum 
putem spune sa facem o procedura, sa aducem CV-urile in Consiliu?! Nu putem sa 
facem a§a, este illegal!

Doar daca, in momentul in care doriti sa participati, cand se face Comisia de 
selecpe, cand se termina dosarele, daca doriti va invitam sa participap, sa vedeti. Atat!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Deci, putem sa facem o intalnire cu candidate. Comisia aceasta trebuie sa 

selecteze un candidat sau mai mulp?

Dna Florentina Neacsu - Director Executiv Directia Asistenta Legislativa
Mai multi!

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Haideti sa facem acea intalnire, selectia pe care o face Comisia respective, sa fie 

o intalnire, sa participam si noi la o intalnire deschisa, cu, Consiliul macar, nu vorbesc 
sa participle toata lumea, doar Consiliul sa participe. Haideti sa vedem ca se poate face 
§i altfel. Eu chiar imi doresc lucrul acesta. Uite, vin cu o propunere. Nu putep sa spuneti 
ca nu vin cu propuneri concrete, vin cu o propunere cat se poate de concrete p  de 
constructive. Haidep sa vedem! Ok! Ne da raspunsul, dar eu zic ca putem participa, nu 
cred ca sunt chiar asa... Avand in vedere ca aceste societati sunt sub Consiliul Local, 
mi-e greu sa cred ca AGA nu poate participa la aceste intalniri, mi-e foarte greu sa cred 
ca AGA care raspunde de aceste societap nu participa p  nu are nici o parghie sa 
participe la aceste concursuri. Dar repet, haideti sa dam acest anunt in presa. De aceea 
zic, avem buget, haidep sa facem lucrul acesta. Eu sunt dispus sa urmaresc acest proces, 
daca ma puneti in legatura cu persoana care se ocupa in mod direct, sa vad ce se 
intampla, sa vin cu feed back, eu imi ofer ajutorul, cum de altfel mi-am oferit ajutorul 
p  pe alte domenii, chiar daca domnul Primar spune ca nu ajut, chiar am ajutat si sunt 
destule dovezi sa se confirme acest lucru. Am venit p  pe santier la firme, am vazut ce 
se intampla, am monitorizat, am fost p  la scoli si la licee. Nu este chiar a§a cum prezinta 
domnul Primar ca nu m-am implicat p  dansul stie foarte bine ca am fost implicat in 
modul cum aceste societati ip  deruleaza activitatea. In masura timpului ca, consilierul 
asta are, nipe limitari, nu poate sa fie zi lumina ca domnul Primar, ca dansul are alte 
responsabilitap, asa spune legea.

Deci, haideti sa facem acest proces, eu ma ofer sa fiu in contact cu persona care 
se va ocupa de acest proces si haidep sa vedem cum sa iasa un lucru bun pana la urma 

sa nu mai avem asemenea probleme cum am avut acum la aceasta societate, ca inteleg 
ca sunt niste probleme destul de mari acolo §i infeleg ca, chiar acolo domnul Primar a
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facut plangerea penala. Deci, lucrurile sunt cat se poate de serioase. Haidep sa facem 
lucrul acesta altfel, sa aratam ca putem sa facem si altfel. Multumesc!

Dna Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

DL Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Ati avut raspunsul d-nei director si incuviintarea mea, in mod evident, daca legea 

permite treaba asta, toti cei care dorifi sa faceti parte din comisie sunteti bineveniti. Dar 
lasand chestia asta la o parte, domnule consilier, haideti domnule, ca avem o curiozitate. 
Ziceti-o pe aia cu pusculifa de partid! Nu ne lasati in ceata, va rog frumos! Domnul 
consilier vrea sa ia cuvantul. Va rog, domnule consilier, ziceti!

DL Consilier Malureanu Liviu
Am clarificat aici, despre ce e vorba.

D1. Primar al Sectomlui 3 -  Robert Sorin Negoita
D-le consilier, hai domnule, nu lasati lucrurile a§a! Zicefi-o pe aia cu pu^culija de 

partid, va rog frumos. Insist!

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Am mentionat ca aceste societati, in Consiliile de Administratie sunt numiti 

membrii de partid.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Ok. Care-i pugculifa? Ziceti cu pusculifa!

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Asta e ideea, ca aceste societati sunt controlate politic. Atita timp cat CA -ul e 

format din membrii de partid, cum puteti sa spunefi ca nu sunt controlate politic?

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
D-le consilier, haideti domnule, nu ne luati de lfaieri!
Faptul ca e in Consiliul de Administratie, aia e pusculifa de partid? Asta e 

argumentul d-voastra ca firmele Primariei Sector 3 sunt pusculite de partid pentru ca 
sunt numiti politic cei care sunt in Consiliul de Administratie? Asta â i spus d-voastra? 
Raspundeti-mi la asta! Deci am injeles eu corect? D-le consilier, eu nu zic sa va fie 
ru^ine, dar pufina je n a , asa, ar trebui sa va fie §i dupa cum va vad, asa, va e putina jena, 
ca vorbe^te gura fara d-voastra. $i de data asta m-am adresat direct. Cum puteti sa 
spuneti astfel de aberatii fara sa aveti nici macar un argument?! Ca afi fost pe scantier, sa 
§tifi ca apreciez treaba asta. Ati fost pe §antiere numai sa gasiti nod in papura. As aprecia 
daca as vedea o implicare pro activa, constructiva. Avem nevoie si de control, repet, 
aveti cuvantul meu, chiar apreciez. Atunci cand d-voastra sunteti exigent, eu ma bucur.
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E Dumnezeu. O minima onestitate, totusi, avem datoria, fiecare dintre noi, de o minima 
onestitate.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Muljnmim, domnule Primar. Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Haidep ca va completez eu foarte scurt silogismul colegului. Sunt controlate 

politic prin oameni numifi prin deal-uri politice in Consiliu, direct, fara sa fi vazut CV 
-uri, numai prin votul nostra. Una la mana.

§i a doua la mana, tocmai ati depus o plangere penala impotriva unei asemenea 
companii. Acum d-voastra ce ne cereti? Sa facem pe DNA-ul, sa vedem cum partidul 
§i-a pus un om? Asta nu putem sa facem. In urma plangerii respective, penale, poate o 
sa se gaseasca asemenea legaturi sau poate nu. Dar eu cred ca pentru orice om de bun 
simt se vede clar ca partidul si-a pus un om acolo care a facut potlogarii. Asta inseamna 
pu^culifa politica in limbaj comun. Asta e ceea ce spun.

In legatura cu procedura de numire sunt 2 faze, clar! Sigur putem sa 
transparentizam, suntem obligati de lege, de ordonanta respective sa facem comisie 
§amd. Noi acum discutam de numirea interimara. Stiti vreun caz in care interimarul nu 
a mai fost numit de comisie? Am impresia ca aproape toti interimarii au devenit 
presedinti. Pentru ca omul care e in functie are un avantaj major, tot asa cum d-voastra 
daca ati concura acum pentru prima oara probabil nu ati avea nicio sansa, dar fiind 
primar in funcfie veniti cu prima sansa in cursa electorala. Deci ala care e in functie 
intotdeauna... e evident pentru oricine, ala care e In functie are prima sansa. Deci ce 
conteaza e numirea pe care o facem noi, aici. Facem o numire fara sa vedem niciun fel 
de CV, nu a fost niciun fel de concurs, e o numire politica. Ii dam un avantaj decisiv 
omului aluia in orice concurs, pentru ca el o sa stie compania, o sa cunoasca perfect 
obiectul de activitate cand o sa se faca concursul si ala o sa fie presedintele. Oricat de 
transparent va fi concursul respectiv si oricate criterii suplimentare o sa punem acolo. 
Asta e procedura pe care am aplicat-o pana acum.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Inliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Mentionez ca nu are nicio legatura cu §edinta noastra de Consiliu dar, domnule, 

incercati domnule sa va duceji pe zone pe care le stapaniti, din care macar intelegeti 
ceva! Ap spus niste aberatii aici. Repet. Pe legea asta, primarii de municipii, cei mai 
multi, cred ca In proportie de 60% daca nu mai mult, sunt la primul mandat. Pe legea 
asta, peste 60% asta inseamna ca au pierdut. Iar in Bucuresti, dar dansul daca nu e din 
Bucuresti, nu §tie, sunt singurul care mi-am recastigat mandatul. Toti ceilalfi au pierdut. 
Despre ce vorbim? Vine sa ne spuna ca nu stiu ce avantaj. Domnule, nu prezentati niste 
chestiuni false §i neadevarate ca fiind realitati!
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D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Voinea.

DL Consilier Voinea Inocentiu loan
Hai sa terminam §edinfa si sa ne intoarcem la subiect, ca am divagat.
Deci, vorbeam despre faptul ca am putea sa facem un exercitiu de imagine pentru 

Primaria Sectorului 3 care are un slogan “Sectorul 3 Cei mai buni” hai sa adaugam 3 
cuvinte care sunt doar 8 litere, “Sectorul 3 ii vrea pe Cei mai buni” §i sa dam un anunt 
la televizor referitor la angajarea acestui ....da? Sectorul 3 ii vrea pe cei mai buni, 
domnule, da? Ii vrem pe cei mai buni. Si hai sa vedem, poate chiar vine un om 
competent.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Sa stip ca eu am incercat sa fac chestia asta cu costuri mai mici in sensul ca noi 

am contactat firme de head-hunting. Vorbesc foarte serios. Am incercat sa angajam de 
acolo. Nu vreau sa comentez acum. E ok. O facem in continuare, nu am o problema sa 
promovam treaba asta dar, stimati colegi, chiar a§ vrea sa vad initiativa din consiliu care 
sa le dea cate un du§ rece celor din Consiliile de Administratie si pre^edinplor in situatia 
In care nu respecta acea hotarare de consiliu macar pe aia cu transparenta, sa solicitati 
schimbarea lor din funcpe. Care inipativa trebuie sa o aiba conisiliul, pentru ca nu eu i- 
ampus.

N-am niciun fel de cardasie cu nimeni, va asigur de treaba asta. Sunt un om corect 
si atat. §i probez asta in orice secunda a existentei mele. Da, da, da, cu fapte, nu cu 
vrajeala.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Alte propuneri? Nu mai sunt. Va rog sa tiparip buletinele de vot. D-le consilier 

Dobre.

DL Consilier Dobre Alexandru
Multumesc! Daca tot suntem intr-o mica pauza, asa, a§ vrea sa spun §i eu un punct 

de vedere.
In primul rand, vreau sa §tiu daca e o inffacpune sa fi membru de partid ca, din 

ce vad eu aici, n-ai voie sa fi in societatea cutare, ca esti membru de partid. Da, daca n- 
ai fi competent, sa zicem, v-as da dreptate. Dar daca esti competent, care e problema sa 
fi membru de partid? Top de la masa aceasta suntem membrii de partid, pentru ca am 
fost alesi pe niste liste de partid. Daca am fi fost independenti ar fi fost cu totul altceva.

A doua observape. Eu, daca a§ face o propunere, poate sa fie si profesor-doctor 
-inginer pe domeniul respectiv, d-voastra ap fi impotriva pe motiv ca e recomandat de 
un membru de partid.

-ARE LOC VOTAREA-
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PI. Consilier Pelinarn Cornel
As dori sa va spun si eu ceva. Acum, la incheiere de mandat, sunt pupn dezamagit. 

Sa va spun de ce. Eu va iubesc pe toti, va respect pe toti, va stimez pe toti, v-am apreciat 
pe toti in masura in care am fost eu in stare, dar colegul a uitat sa scoata mana din 
manuka cand a aruncat-o. Cum adica, noi timp de 4 ani de zile nu am fost in stare sa 
propunem niste oameni care sa faca ceva? Ca unul nu a corespuns, e alta treaba, isi 
primeste rasplata. De ce sa facem atata populism, sa facem tam-tam, sa trimitem pe la 
televiziuni, sa rada toti, ia uite, aia de la Sectorul 3 n-au fost in stare, din toti oamenii 
aia din Consiliul Local, n-au fost in stare sa propuna niste directori sau niste manageri. 
In care sector se mai intampla lucrul asta?

Neinteligibil

Dl. Consilier Pelinaru Cornel
E propunerea d-voastra, pe mine ma jigne§te. Daca eu am salasuit pe aici timp de 

3 -  4 ani de zile §i nu sunt in stare sa fac o propunere pertinenta....

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Ii dau cuvantul d-lui presedinte al Comisiei de Validare.

Dl. Consilier Dobre Alexandru
Multumesc! A fost facuta o singura propunere, domnul Dohot Ionut care a obtinut 

18 voturi pentru, 4 impotriva, 6 anulate.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule Presedinte. Votati, va rog, punctul 16.
Cu 18 voturi pentru, 6 impotriva, 2 abtineri §i 2 consilieri care nu au votat, 

proiectul de hotarare a fost aprobat.
Trecem la punctul 1 suplimentar de pe suplimentare 2, “Proiect de hotarare 

privind atribuirea catre societatea AS3 -  Administrare Strazi S3 SRL a contractului 
avand ca obiect “Furnizare auto macar a cu platforma pentru ridicare, transport si 
depozitare”. Propuneri, obiecpuni? Nu sunt. Votati, va rog!

Cu 16 voturi pentru, 5 impotriva, 6 abtineri §i un consilier care nu a votat, 
proiectul de hotarare a fost aprobat.

Trecem la ultimul punct, “\Intrebdri, interpelari
Ii dau cuvantul d-nei Roxana Nicolae.

D-na Nicolae Roxana
Buna ziua! Ma bucur ca am ocazia sa spun problemele care, ca cetatean, le am §i 

ca ati aprobat acel referat. A fost un referat pe care, intamplator, 1-am gasit, prin care 
cetaleni i pot sa participe la aceste sedinte §i sa spuna ce probleme sunt in zona lor. 
Repede va voi spune care sunt problemele de la mine din zona pentru ca, din pacate, 
lucrurile nu merg bine acolo.
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In 2006 am cumparat un teren de 300 mp in zona Lunca Ozunului. Este o zona 
de case unifamiliare, majoritatea, cred ca 95% din zona afa e construita. Acum 2 ani 
cand PUZ -ui nu era aprobat s-a dorit cresterea nivelului in PUZ la P+4 etaje. Am reusit 
eu cafiva alti vecini sa scadem la P+2. PUZ-ul s-a aprobat in ianuarie 2018 fi este 
aprobat, da? Ma asteptam sa vad tot P+2 maxim ca se construiesc in zona. Din pacate 
apar P+2+3 etaje fi apar imobile cu 14 apartamente, intr-o zona care nu are canalizare 
si apa curenta. Sunt foarte suparata pentru ca am speram, ca voi avea o curte sa stau §i 
eu linistita. De aceea if i cumpara fiecare o curte si incearca sa-fi construiasca o casa. Sa 
se bucure de gradina lui.

In momentul de fata, in fata mea am deja construit un bloc, din 2010, in spatele 
meu a aparut Certificat de Urbanism nr. 2007 emis pe 13.11.2019 pentru un bloc cu 14 
apartamente. Eu nu voi sta cu mainile in san sa vad cum se face acest bloc. Sincer. Cei 
de la primarie imi vor spune ca asta e legislatia si ftiu domnul Primar ce-mi va spune. 
imi va spune ca la el vin tot felul de investitori si ca au dreptate §i ca pot sa faca chestia 
asta. Dar eu intreb cum poti sa faci un bloc cand nu ai apa fi canalizare? $i cum lafi 
acesti investitori sa-si faca singuri propria lor canalizare, deci retea de canalizare si apa, 
ilegala, pentru ca am trimis hartii si mi s-a spus de la primarie ca nu exista nicio retea 
de apa fi canalizare in zona.

Mai mult, domnul Primar stie ca locuitorii din aceasta zona cer de nenumarati 
ani sa se introduca apa §i canalizarea in zona fi nu s-a putut face lucrul acesta pentru ca 
strazile sunt inguste, de 6 m, cu toate ca in PUZ ele apar de 10 m. Si ca atare asa se fi 
emit toate actele de urbanism, pe strazi de 10 m, ceea ce e o aberatie, este ilegal.

Am infeles de la domnul Primar ca va face desproprieri ca sa mareasca aceste 
strazi. A trecut un an si nu s-a intamplat nimic. ApaNova, am trimis hartii fi acolo si 
danfii au spus ca au trimis catre Primarie solutia lor tehnica dar ca, ma rog, asteapta de 
la primarie urmatorul pas. Asta ar fi treaba cu apa fi canalizarea, dar nu ftiu de ce in fara 
noastra se aproba constructie de blocuri intre case. Nicaieri nu se intampla asa ceva. Nu 
ftiu de ce noi trebuie sa fun altfel. De ce trebuie sa favorizam investitorul fi nu 
cetajeanul care acolo fi-a facut, cu mari eforturi, o casa, sa stea fi el liniftit in curte. Asta 
poate sa-mi raspunda domnul Primar. §tiu ca dansul va spune ca af a e legea, ca nu poate 
sa faca nimic, ftiu chestiile astea. Voi merge in instanta sa cer intreruperea acestui 
certificat de urbanism, pentru ca altfel nu vad cum. Dar eu sunt o mica picatura in ceea 
ce se intampla. Chiar astazi am vazut ca ap avut spre aprobare un PUD la fel, 5, 6 etaje 
langa case, pe Strada Octavian. Nu se poate af a ceva, e halucinant. Eu, ca cetacean, va 
spun. Mergep pe Aleea Mizil sa vedeti ce s-a intamplat. Care au fost rezultatele acestei 
dezvoltari. Nu ftiu, s-a dorit dezvoltare haotica. E plin de mafini, stanga, dreapta, 
oamenii merg pe strada. Dupa nenumarate hartii pe care le-am facut catre primarie, intr
ade var, pe unul dintre trotuare s-au pus stalpifori. A mai ramas, insa, cate o mafinuta 
din loc in loc. §i oamenii tot afa, merg pe strada. Sunt copii care merg la fcoala acolo. 
In momentul in care introducem blocuri multe, multe fara locuri pe parcare, aveti un loc 
de parcare pe apartament, e foarte putin. Atat am vrut sa spun.

Concluzia este ca trebuie sa faceti ceva pentru cetateni, nu impotriva cetatenilor. 
Domnul Robert Negoita a spus ca este foarte corect. Vreau sa fie corect, pentru ca e un 
primar f i trebuie sa fie corect. Haideti sa faceji si pentru ceilalp cetaleni, nu care sunt
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investitori si care vor dintr-un teren sa scoata banii pentru 3 generatii de acum incolo. 
Faceti ceva si pentru noi, va rog frumos! Asta am vrut sa spun. Mulfumesc frumos!

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

DL Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Atunci cand sunt interese divergente, cum e cazul aici, haideti sa nu ne raportam, 

totufi, la investitori ca fiind niste infi, afa, niste indivizi. Nu, sunt tot cetaleni fi dansii 
si cu totii avem drepturi. Sunt de acord in mare masura cu ce afi spus d-voastra, ca nu e 
in regula sa se construiasca amestecat blocuri cu case. De aceea am insistat foarte mult 
sa avem un PUZ in Sectorul 3 perfectibil. Nu e o chestie perfecta, clar, dar atata vreme 
cat pana acum din lipsa unor reglementari urbanistice coerente f i in vigoare, a construit 
fiecare ce a vrut, si daca merged pe strazi o sa vedeti ca zonele care s-au dezvoltat, s-au 
construit deopotriva, pe aceleasi strazi si case si blocuri, fiecare cum 1-a interesat, haotic, 
asa cum bine afi spus. Noi atrebuit, totufi, sa reglementam intr-un fel. §i zonele pe care 
urbaniftii le-au gandit drept case au deja blocuri pe ele. Nu le putem darama. La fel cum 
toate zonele au case si nu pofi sa reglementezi doar case intr-un oras, trebuie sa 
reglementezi fi zone mai inalte. E adevarat ca in aceasta reglementare cu zone mai inalte 
au prins fi acele case care existau. Nu exista varianta ideala. Dar nici nu consider ca e 
in regula sa ne acuzati pe noi ca autorizam in zonele care nu au apa, canal sau alte 
utilitafi. Pentru ca noi, in general, si nu vreau sa generalizez, nu vreau sa spun ca nu 
exista gre§eala, s-a mai gresit fi de la noi, legea trebuie imbunatatita, noi punem in 
certificatul de urbanism aviz de la fumizorii de apa, canale, electricitate, gaz f.a.m.d. 
Fara avizele danfilor, noi nu eliberam autorizape de construire. Dar haideti sa ne 
raportam, totusi, la lege, apropo de corectitudine! Daca omul vine cu toate avizele pe 
care le-am solicitat in certificatul de urbanism, n-avem cum sa nu-1 autorizam. Ar fi si 
ilegal fi imoral.

Plecand de la premisa ca da, in anumite zone situafia nu e ideala. D-voastra ati 
spus ca exista acolo P+2, P+3. Da, stimati colegi, e legal. Omul vine si isi ia autorizafia 
P+2, conform prevederilor urbanistice, dupa care, conform legii, cere supraetajare cu un 
etaj. E dreptul lui pe lege. Noi daca nu-i dam, facem abuz in serviciu. Avem copii acasa 
fi noi. Iar argumentul ala ca face 14 apartamente, n-am infeles care e ideea. Daca 
respecta regulile de urbanism, poate sa faca fi 100 de apartamente. Repet, trebuie sa 
respecte regulile de urbanism, alea, asa cum sunt ele, bune, proaste, ne plac sau nu ne 
plac. D-voastra avefi dreptul sa actionati in instanta. E fix dreptul d-voastra, dar nu cred 
ca e in regula sa ma acuzati pe mine de lipsa de corectitudine, pentru ca incercam sa ne 
facem treaba asa cum putem mai bine chiar daca sunt multe situatii in care suntem prinf i 
la mijloc. Si ne cearta deopotriva si unii fi altii. Unii ne cearta ca de ce nu le dam, altii 
ne cearta ca de ce le dam. Oricum am proceda, ne cearta macar unii, ca nu scapam de 
treaba asta. Repet, Legea 50 si Legea 10 trebuiesc imbunatafite.

Ca presedinte al Asociafiei Municipiilor am initiat modificari legislative pe 
partea asta si am impins de ele. La ora asta suntem in Parlament, la Guvem, sa 
modificam Legea 10 si Legea 50, pentru ca nu au nicio legatura cu ce ar insemna o
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legislate modema, europeana. Suntem unici in lume, pe partea asta. Nu e singurul 
domeniu cu democratia asta, originala. Ca sa §tim exact cum stam. $i haideti atunci cand 
avem o viziune, o problema, haideti sa incercam sa ie§im din haina noastra, a mea, in 
care interesul meu si atat, restul nu ma intereseaza. Haidefi sa incercam sa iesim din 
situafia asta §i sa incercam sa ne deta§am $i sa vedem §i contextul mai larg! Nu doar eu 
am drepturi, nu! Cu totii avem drepturi. Iar aici, cand vin la primarie, in mod normal 
intr-o situatie din asta cu interese divergente noi trebuie sa mergem pe cat se poate pe 
legislate chiar daca, repet, reglementarile nu sunt tocmai favorabile sau tocmai bune. 
A§a cum sunt, incercam sa le respectam.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim, domnule Primar. Domnule consilier Ene.

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Faptul ca legea permite, in sine, nu e un argument pentru ca legea permite de 

exemplu, nu §tiu, sa va faceti o statuie din borduri cu chipul d-voastra. Deci, legea 
permite multe lucruri, dar intrebarea e daca legea obliga. In cazul pe care 1-ati mentionat, 
daca omul vine si cere autorizatie de custructie §i respecta indicatorii, legea cam obliga. 
Deci va dau dreptate, ca uneori nu avefi spafiu de manevra. In schimb, aici, la noi, in 
consiliu, adesea dezvoltatorii si proprietarii vin cu PUD-uri prin care vor sa obtina tot 
felul de derogari de la indacatorii respectivi, adesea. 2, 3, 4, 5 PUD-uri am avut cam in 
fiecare §edinta. Dati-mi voie sa termin!

Astazi am avut un PUD care a fost votat. Toate initiativele mele cand a fost o 
chestiune de oportunitate pe acele PUD-uri, haideti sa discutam! Densificam ni§te zone 
haotic, facem blocuri intre case. E ok, sunt de acord, trebuie densificate unele zone, dar 
nu poti sa faci case fara locuri de parcare, pe niste parcele d-astea sinistre. Luati 
interventiile mele de fiecare cand s-a discutat un asemenea PUD, adica nu de fiecare 
data, am avut vreo 2, 3 ,4  interventii pe aceasta tema §i niciodata grupul PSD, consilierii 
de acolo n-au votat impotriva acestor PUD-uri.

Deci, d-voastra ati sustinut acest mod de dezvoltare a oragului, blocuri intre case, 
stradute de categoria a treia care nu permit traficul respectiv, densificarea haotica pe 
ni$te parcele care nu sunt comasate. Discutam acum cu colegul, bun, daca am avea ni^te 
reguli de urbanism de tipul: haideti sa-i obligam sa se asocieze, sa-i forjam prin 
indicatori sa aiba ni§te deschideri mai mari, adica sa nu le permitem sa faca bloc din 
asta tip vagon, era o abordare.

Din pacate, politic vorbind, aveti o flexibilitate pe care nu ati folosit-o si ati 
promovat exact stilul asta de dezvoltare haotica in care aglomeram zone de case fara sa 
avem, de fapt, capacitatea de a genera acolo o locuire de calitate. Niste insule mai mari, 
blocuri cu spatii publice, sa avem acolo spafii verzi $i tot ce trebuie pentru o locuire 
modema. Asta, una la mina.

A doua la mana, ca suntem in zona de interpelari, un cetacean a facut o solicitare, 
a facut o solicitare pe Legea 544, in ianuarie, Teodor Petrut e numele lui. Cere costul 
evenimentului de revelion organizat de Primaria Sectorului 3. Au trecut cele 30 de zile, 
nu i s-a dat niciun fel de raspuns.

28



Neinteligibil

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Va trimit numarul. Eu va zic ca ne-a spus ca nu i s-a raspuns in 30 de zile. E o 

solicitare pe Legea 544, in mod normal trebuie sa i se raspunda in 30 de zile. Acum, 
daca nu a primit raspuns, mi-o asum eu. Dati-mi si linkul!

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Site-ul Primariei Sector 3.

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Haideti ca site-ul Primariei Sector 3 are mii de documente.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
La Cultura.

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Chiar si la Cultura gasim sute de documente, nu ne puneti acum sa sapam!

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Lasa ca muncim noi pentru d-voastra. Cu ce va putem servi?

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Putefi sa ne dati un link. Daca exista aceasta situate complicata, dati un link! 

Daca nu, trebuie complicata de catre functionarii primariei. Va dau, dar nu il am , acum, 
in fata.

O alta chestiune, ce se intampla cu pagina de facebook a Primariei Sector 3? Eu 
nu am nicio problema cu pagina d-voastra, personala. D-voastra puteti sa faceti acolo 
ce vreti, sunteti politician, va promovafi cum vreti s.a.m.d. Pagina de facebook a 
Primariei Sector 3 presupun ca e finuta de Directia de Comunicare a acestei primarii, 
deci de oameni platiti din bani publici si care, teoretic, lucreaza in interes public.

Ma uit, de exemplu, de dezbaterea publica a proiectului de buget, s-a pus o 
postare, in cateva minute a avut 1500 de interacfiuni. Daca ne uitam la cine a 
interactional vedem oameni din Turcia, din India, adica, dintr-o data a explodat 
interesul, ca am §i zis de viral, adica a devenit, a§a, un hit extraordinar. As vrea sa intreb 
si eu Directia de Comimicare daca are vreo legatura cu chestia asta, sa investigheze, 
pentru ca e clar ca cineva a vrut sa promoveze cu like-uri platite, §i a cumparat like-uri 
pe facebook, ceea ce e o ffauda.

Asta nu e o chestie normala §i as vrea sa mi se raspunda, vreau sa fac o interpelare 
pe tema asta, sa se investigheze cum s-a ajuns ca 90% din interactiuni sa fie de la oameni 
din alte fari, care nu au nicio legatura. Hai sa fim seriosi! Multumesc. Si daca s-au folosit 
fonduri publice?! Atentie!

29



Dl. Primar al Sectorulni 3 -  Robert Sorin Negoita
Au fost doua chestiuni. Una, afl vorbit pe partea de urbanism in care ati facut un 

ghiveci, in care ati fost de acord ca legislafia ne ingradeste si nu putem sa ne mi§cam 
stanga -  dreapta, ca astea sunt prevederile. Afi amestecat-o cu PUD-urile, care PUD- 
urile sunt obligatorii prin PUZ, fara sa modifice indicatorii urbanistici, ca nu au voie sa 
faca treaba asta. Repet. Stimati colegi, sa nu dea Dumnezeu dupa faptele lui, unor astfel 
de cetateni care nu au nici macar un minim de onestitate, sub scuza asta, domnule, asta 
e o chestie poltica. Nu aveti dreptul, domnule! Daca suntem corecti, uite atat, putin, 
fiecare cu noi inline, nu ne permitem sa coboram nivelul atat de jos. Un aspect.

Un alt aspect, da, suspectam adversarii politici ca fac atacuri pe paginile de 
socializare. Noi suntem in plin proces de curatare a acestor promovari in-afara 
Romaniei, promovari pe care facebook le penalizeaza, iar d-voastra, prin ce ati spus, 
domnule consilier, se vede la la o posta ca nu va pricepefi deloc. Repet, avem consultant 
specialisti in domeniu, care ne-au invatat sa curatam acele like-uri din Turcia, 
Afganistan, si va stam la dispozifie sa vedeti cate tari am blocat noi, care nu mai pot 
interact! ona cu pagina noastra de facebook, pentru ca inamicii, de fapt, ne promoveaza 
acolo, ca sa fim penal izati de facebook. E greu de priceput, d-voastra nu pricepeti multe 
lucruri, dar ce va spun eu, aici, e la microfon si pe stenograma.

Dl. Consilier Ene Stelian Bogdan
Asta ejignire sau....

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Nu. E o realitate, din nefericire. D-le consilier, stimati colegi, ce va spun e u .......

Neinteligibil

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Domnule, nu va suparafi, e o realitate. Ok. Revin. Noi blocam tot ce inseamna 

zonele astea, am putea sa blocam tot ce este extern, dar comunitatea romanilor din 
diaspora e una semnificativa. Noi, acum, incercam sa vedem care sunt interventiile din 
comunitatea romaneasca din diaspora si ce inseamna astfel de atacuri cibemetice. Repet, 
d-le consilier, e pe stenograma. Cine face treaba asta, astazi, pe noile softuri ale lui 
facebook, este in afara jocului, nu stie sa lucreze cu astfel de retele. Stimati colegi, va 
asigur ca noi facem demersul invers. Noi suspectam pe colegii d-voastra ca ne fac astfel 
de atacuri, atacuri care ne fac rau, de fapt, si noi muncim, colegii nostri muncesc sa 
curete atacurile pe care, recunosc....

Neinteligibil

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
D o m n u le  P rim a r .
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Dl. Consilier Marineata Marcel
Multumesc! In completare la ce a spus domnul Primar §i colegul de la USR care 

a reclamat faptul ca suntem ingraditi de lege. Nu suntem ingraditi de Legea 50, legea 
permite. Permite, ca de aia se aproba. Nu vrem sa ne trezim cu reclamatii pe la diferite 
institutii ale statului si pe urma nu mai dormim bine acasa. Atata timp cat toate avizele, 
inclusiv cele de la Cultura, retele edilitare, apa, canal, gaze, petentul le aduce, noi nu-i 
putem ingradi niciodata aceasta facilitate. Indicatorii tehnici, ce spune^i d-voastra e 
interzis pentru ca ne leaga. Plus, d-voastra aveti membrii in Comisia de Urbanism. Puteti 
sa-i intrebati daca au avut obiectiuni sau au fost impotriva. Ca si la PUD -ul de astazi, 
d-na Gutium va poate spune ca e in regula. Totul a fost in regula. E o faza preliminara 
PUD-ul, urmeaza DATC-ul, in care, acolo se reglementeaza anumite aspecte. De ce a 
semnat? Nu a avut nicio obiectiune.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
As vrea sa aduc in atentia aparatului administrate problema de la zona Republica. 

Acolo e o zona de tranzit, cei care vin cu trenul §i apoi iau metroul. Lipseste cu 
desavarsire o toaleta in zona respective §i tot mai multi oameni imi spun ca ... in fine, 
nu e cea mai igienica zona de acolo. Daca tot suntem la inceput de an as vrea sa tratam 
cu importanla si cu prioritate edificarea unei toalete in acea zona.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

Dl. Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
D-le consilier, stimati colegi, domnule, aveti Guvem! Gara tine de Ministerul 

Transporturilor. Cum e posibil, sa avem a§a ceva, gara in Romania, gara care sa nu aiba 
toaleta? Sa faca primaria toaleta pentru gara? Gara pe care noi o vrem desfiintata, de 
fapt, pentru ca face foarte rau, tot ce inseamna Cartier 23.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Malureanu.

Dl. Consilier Malureanu Liviu
Pana se desfiinteaza, gara functioneaza pana una, alta, iar in zona locuiesc 

cetatenii Sectorului 3, care sunt afectati de acel disconfort, despre asta vorbim. Vreti sa 
vin? Vin acolo §i facem §i lucrul asta, ne uitam, analizam.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
D -le  c o n s il ie r  M a rin e a ta .
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P-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule consilier Popescu.

DI. Consilier Popescu Romeo
Am putea sa nu mai spunem ca vrem desfiintarea, ci ca vrem doar relocarea, 

undeva, mai incolo?

Neinteligibil
Dl. Consilier Popescu Romeo

Dar nu desfiin^are, ci relocare, ca nu ne da voie niciun minister. Relocare, s-ar 
putea sa avem o sansa.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Consilier Dumitru.

Dl. Consilier Dumitru Constantin
Multumesc!
Am ascultat pana acum toate aceste schimburi de replici. Din ce imi dau seama, 

pe masura ce se apropie campania electorala, toata lumea vrea sa se afirme. §i asta nu e 
un lucru neaparat bun.

In ceea ce priveste PUD-ul de astazi, din punct de vedere tehnic pot sa va asigur 
ca a fost totul ok, de§i am vazut documentajia acum, deoarece nu am primit email-ul. 
Regimul de inalfime, sa stiti, in zona respective e dat de distanta intre aliniamentul 
strazii conform Regulamentului de Urbanism, acolo aliniamentul este de 12 m si au 
venit cu P+3 la strada. Adica se respecta, din punct de vedere tehnic e o documentatie 
foarte bine gandita. Un al doilea punct pentru a argumenta PUD-ul respectiv, al doilea 
punct al meu, argument, este faptul ca acolo e o zona desconstituita, sunt foarte multe 
parcele mici, care au ramas din tesutul urban vechi, care au deschidere de 8 -  10 m. 
Adica sunt locuri insalubre. Sunt facute dupa niste norme care nu existau in anii 20 iar 
parcela de care vorbiti d-voastra si de care vorbeau colegii mai devreme este o parcela 
“cap de perspective” se numeste, este in capatul pateului respectiv, unde daca nu ar fi 
construit in felul acesta ar fi trebuit facuta parcelare si facut tot niste locuinte care nu 
aveau calitatea de locuinfa, conform Legii locuintei nr. 114. Au respectat indicatorii de 
urbanism POT f i CUT a§a cum se respecta peste tot, pentru ca nu se poate face derogare 
prin PUD de la coeficienfii de urbanism. Coeficientul maxim in zona unde spunea 
doamna este 0,9 densitate pentru LI A iar aici, unde avem P+3 asta este destul de mare, 
este 2,5, nu este folosit la maxim. Asta in ce priveste PUD-ul,

Voiam sa va mai rog frumos, daca se poate, sa incetam cu discutiile astea care nu 
au niciun fond, in momentul in care vii si spui o chestie trebuie sa ai un argument in 
spate sau, cel putin, sa faci o urmare logica a ceea ce vrei sa spui.

Cu premisa ca poate unii o sa ma huiduie, altii o sa ma aplaude, va spun ca PUD- 
ul de astazi a fost din punct de vedere tehnic, cel pufin, ca ma pricep, cat de cat a fost in 
regula.
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Orasul este un organism viu. Nu putem sa lasam intr-o zona care totusi este la 10 
minute de central ora^ului, o zona de case. Zona respective o sa trebuiasca in perspectiva 
sa creasca coeficientul, sa fie tot un P+2, P+3, in perspectiva va spun, iar faptul ca 
respectivii care au inca proprietati acolo ar trebui sa se asocieze ca la 3 parcele sa faca 
o parcela mai mare este din punct de vedere practic si legal, sper sa fie legal posibil pe 
viitor, dar cam asta e viitoral. Nu poti sa pastrezi o parcela de 10 m latime sau de 8 m §i 
sa speri ca-ti iese o casa care respecta si insorire §i toate conditiile de locuit. Ma opresc 
cu PUD-ul.

In ceea ce prive^te gara, aveti dreptate partial. Ar trebui doar pana la Republica 
lasata, nu chiar pana mai in spate. In spate ar trebui gasita alta solutie sa traverseze in 
siguranta oamenii, pentru ca acolo se poate face doar nod intermodal. Nodurile 
intermodule sunt foarte importante, fac legatura intre metrou care are capatul acolo, o 
gara si capatul tramvaiului. Navetistii nu o sa mai vina cu masina pana in oras, trebuie 
sa le asiguram, din contra, un loc, un parking acolo, unde sa isi poata lasa masinile, astia 
care vin cu masinile, ca a§tia care vin cu trenul sa le facem un pasaj direct catre metrou. 
Asta inseamna un nod intermodal §i sa gandim in perspectiva viitoral orasului.

Va mulfumesc §i imi cer scuze!

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Va multumim domnule consilier. Domnule Primar.

DL Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Foarte corect ce a spus domnul consilier. Multumesc!
Noi ne oferim sa facem pasaj subteran pentru acel tren, numai sa fie de acord. II 

bagam prin subteran si facem B-dul Industriilor similar cu B-dul Unirii. Adica sa fie un 
plus, nu un minus. La ora asta este intr-adevar un mare minus §i nu doar toaleta..

Problema cu toaleta, §titi care este stimafi colegi, nu construirea ei, ci paza ei. Din 
experienta va spun, o toaleta care nu este pazita non stop e o chestiune de minute, de 
ore, sa fie vandalizata, distrasa, nu o mai foloseste nimeni. Si nu ne permitem noi sa 
finantam acolo patra posturi, patru oameni, care sa pazeasca o toaleta. E complicat, dar 
daca vreti treaba asta propuneti si....toaletele ecologice le pune municipalitatea. Punefi 
colegii dumneavoastra din Consiliul General sa propuna treaba asta. Acelea sunt mai 
greu de vandalizat ...noi nu le putem gestiona si e o chestie de reglementare.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Mulfumim domnule Primar. Doamna consilier Gutium.

D-na Consilier Giitinm Narcisa
S-a facut referire la acordul meu referitor la acest PUD. Am avut o discufie cu cei 

care au fost prezenti §i au participat...in fine, eu mi-am expus argumentele, ca de obicei, 
si oricum in principiu acest PUZ care acolo am inteles ca permite P+15 intr-o zona de 
case practic, a fost contestat, sunt acolo niste lucrari care nu se impaca cu ce este 
existent, mai ales ca sunt si niste cladiri considerate de patrimoniu in zona, deci in niciun 
caz nu se poate face acolo chiar a§a o dezvoltare intensiva, de perspectiva, cum prezenta
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colegul. Lasand de o parte faptul, ca numarul de masini era estimativ care vor avea si 
ele un impact in zona, spatiul verde era destul de mic pana la urma si in principiu, apropo 
de faptul ca spunep ca sustineti o schimbare a legislatiei, ma gadesc ca mai ales aici era 
vorba §i de o schimbare de functionalitate, pentru ca este o funcfiune mixta, intr-o zona 
numai de locuinte. Deci, poate trebuia cerut avizul cetatenilor. In principiu cand e vorba 
de construcpi de asemenea amploare, ma gandesc ca daca se doreste schimbarea legii 
ar fi bine sa se faca un studiu de impact sau sa se ceara parerea oameni lor care sunt in 
zona. Multumesc!

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Domnule Primar.

DL Primar al Sectorului 3 -  Robert Sorin Negoita
Stimati colegi, studiul de impact s-a facut la realizarea PUZ-ului, de aceea am 

angajat specialisti ca sa faca o analiza §i sa ne propuna solutii. Aia cu sa intrebam vecinii 
mi-a placut. Intr-adevar, stiti care este ideea?! Imaginafi-va ca avefi un teren in 
Bucuresti - Sector 3 si vreti sa faceti ceva pe el §i vecinii nu sunt de acord. Nu vreti sa 
o puneti pe asta in lege cu vecinii?! Pai care e prost sa fie de acord sa construiasca cineva 
langa el?! Ala care si-a construit ramane singur. Dar, apropo de drepturi, cu tofii avem 
drepturi. Ce studiu de impact sa faci, peste un studiu facut de specialisti?! Cei de la 
Facultatea de Urbanism “Ion Mincu”, dan§ii sunt cei care....daca dumneavostra 
cunoastefi ceva mai bun, va solicitam sa ni recomandafi si noua.

D-na Presedinte de sedinta Vaduva Iuliana
Multumim domnule Primar. Alte intrebari mai sunt?
Declar inchisa sedinta. O zi buna, in continuare.

PRESEDINTE DE SEDINTA, 
IULIANA VADUVA

SECRETAR GENERAL AL SECTORULUI 3, 
MARIUS MIHAITA

Intocmit: Cojanu Camelia
Buhoci Cristina Mihaela, 
Gheorghi§an Elena

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat in conformitate cu rezultatele 
inregistrate de sistemul de vot electronic, conform anexelor la prezentulproces verbal
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Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 
ORDINII DE ZI

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 5 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan lacob Cezar
Malureanu Liviu Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 5 )
Fatu Adrian Gutium Narcisa-Veronica Moldoveanu Lucian lonel
Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia

No-Voting ( Total: 0 )

2/26/2020 4:34:38 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Aprobarea 
ORDINII DE ZI

Yes ( Vote: 21)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Fleancu Florin Gutium Narcisa-Veronica
Hontaru Valerica Malureanu Liviu Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 1 )
Ene Stelian Bogdan

Abstain ( Vote: 1 )
Voinea Inocentiu loan

No-Voting ( Total: 5 )
Fatu Adrian lacob Cezar Moldoveanu Lucian lonel
Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia

2/26/2020 4:35:00 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Punctul 1 
P-V S.E.
10.02.2020

Yes ( Vote: 21 )
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Ene Stelian Bogdan Fleancu Florin Gutium Narcisa-Veronica
Hontaru Valerica Malureanu Liviu Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 1 )
lacob Cezar

Abstain ( Vote: 1 )
Dumitru Constantin

No-Voting ( Total: 5 )
Fatu Adrian Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Andrei Cristian
Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:35:20 PM Page i of 1



Name List

Proposal Name: 
Punctul 2

Yes (Vote: 16)
Baetica Nicoleta Mariana 
Fleancu Florin 
Marinescu lonela 
Petrescu Cristian 
Tudor Elena 
Voicu Alin lonut

Corneanu Antonio Ciprian 
Hontaru Valerica 
Paunica Adriana 
Radu Constantin 
Vaduva Iuliana

Dumitru Constantin 
Marineata Marcel 
Pelinaru Cornel 
Sima Elena Daniela 
Vasiliu Mariana

No (Vote: 4 )
Ene Stelian Bogdan 
Malureanu Liviu

Gutium Narcisa-Veronica lacob Cezar

Abstain ( Vote: 5 )
Fatu Adrian
Tudorache Andrei Cristian

Moldoveanu Lucian lonel 
Tudorache Livia

Petrescu Elena

No-Voting ( Total: 3 )
Dobre Alexandru Popescu Romeo Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:35:39 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Punctul 3

Yes {Vote: 28)
Baetica Nicoleta Mariana 
Dumitru Constantin 
Fleancu Florin 
lacob Cezar 
Marinescu lonela 
Pelinaru Cornel 
Popescu Romeo 
Tudor Elena 
Vaduva Iuliana 
Voinea Inocentiu loan

Corneanu Antonio Ciprian 
Ene Stelian Bogdan 
Gutium Narcisa-Veronica 
Malureanu Liviu 
Moldoveanu Lucian lonel 
Petrescu Cristian 
Radu Constantin 
Tudorache Andrei Cristian 
Vasiliu Mariana

No { Vote: 0 ) 

Abstain ( Vote: 0 ) 

No-Voting ( Total: 0 )

Dobre Alexandru 
Fatu Adrian 
Hontaru Valerica 
Marineata Marcel 
Paunica Adriana 
Petrescu Elena 
Sima Elena Daniela 
Tudorache Livia 
Voicu Alin lonut

2/26/2020 4:35:51 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Punctul 4

Yes ( Vote: 24)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Fleancu Florin
Gutium Narcisa-Veronica Hontaru Valerica lacob Cezar
Malureanu Liviu Marineata Marcel Marinescu lonela
Moldoveanu Lucian lonel Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 0 )

No-Voting ( Total: 4 )
Fatu Adrian Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia
Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:36:01 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Punctul 5

Yes ( Vote: 26)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian
Fleancu Florin Gutium Narcisa-Veronica Hontaru Valerica
lacob Cezar Malureanu Liviu Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Tudorache Livia Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana
Voicu Alin lonut Voinea Inocentiu loan

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 0 )

No-Voting ( Total: 2 )
Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 4:36:13 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Punctul 6

Yes (Vote: 23)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Fleancu Florin
Gutium Narcisa-Veronica Hontaru Valerica lacob Cezar
Malureanu Liviu Marineata Marcel Marinescu lonela
Moldoveanu Lucian ionei Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 1}
Sima Elena Daniela

No-Voting ( Total: 4 )
Fatu Adrian Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia
Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:36:35 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 1

Yes ( Vote: 17 )
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Elena Popescu Romeo Radu Constantin
Sima Elena Daniela Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 3 ) 
Fatu Adrian Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 8 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar Malureanu Liviu Moldoveanu Lucian lonel
Petrescu Cristian Tudorache Andrei Cristian

No-Voting ( Total: 0 )

2/26/2020 4:36:46 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 2

Yes ( Vote: 26)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Fatu Adrian Fleancu Florin
Gutium Narcisa-Veronica Hontaru Valerica lacob Cezar
Malureanu Liviu Marineata Marcel Marinescu lonela
Paunica Adriana Pelinaru Cornel Petrescu Cristian
Petrescu Elena Popescu Romeo Radu Constantin
Sima Elena Daniela Tudor Elena Tudorache Andrei Cristian
Tudorache Livia 
Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 0 )

No-Voting ( Total: 2 )
Ene Stelian Bogdan

Vaduva Iuliana 
Voinea Inocentiu loan

Moldoveanu Lucian lonel

Vasiliu Mariana

2/26/2020 4:37:05 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 3

Yes (Vote: 17)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Elena Popescu Romeo Radu Constantin
Sima Elena Daniela Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 2 )
Petrescu Cristian Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 7 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar
Tudorache Andrei Cristian

Malureanu Liviu Moldoveanu Lucian lonel

No-Voting ( Total: 2 )
Fatu Adrian Tudorache Livia

2/26/2020 4:37:17 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Amendament 1

Yes (Vote: 20)
Baetica Nicoleta Mariana 
Dumitru Constantin 
Gutium Narcisa-Veronica 
Marinescu lonela 
Petrescu Elena 
Sima Elena Daniela 
Vasiliu Mariana

Corneanu Antonio Ciprian 
Ene Stelian Bogdan 
Hontaru Valerica 
Paunica Adriana 
Popescu Romeo 
Tudor Elena 
Voicu Alin lonut

Dobre Alexandru 
Fleancu Florin 
Marineata Marcel 
Pelinaru Cornel 
Radu Constantin 
Vaduva Iuliana

No ( Vote: 1 )
Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 3 )
Malureanu Liviu Moldoveanu Lucian lonel Petrescu Cristian

No-Voting ( Total: 4 )
Fatu Adrian 
Tudorache Livia

lacob Cezar Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 4:37:42 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Amendament 2

Yes ( Vote: 8 )
Ene Stelian Bogdan 
lacob Cezar 
Tudorache Livia

Fatu Adrian 
Marinescu lonela 
Voinea Inocentiu loan

Gutium Narcisa-Veronica 
Tudorache Andrei Cristian

No ( Vote: 6 )
Fleancu Florin 
Petrescu Elena

Paunica Adriana 
Radu Constantin

Pelinaru Cornel 
Vaduva Iuliana

Abstain ( Vote: 6 )
Baetica Nicoleta Mariana 
Marineata Marcel

Dumitru Constantin 
Petrescu Cristian

Malureanu Liviu 
Sima Elena Daniela

No-Voting ( Total: 8 )
Corneanu Antonio Ciprian 
Moldoveanu Lucian lonel 
Vasiliu Mariana

Dobre Alexandru 
Popescu Romeo 
Voicu Alin lonut

Hontaru Valerica 
Tudor Elena

2/26/2020 4:37:55 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 4

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana 
Fleancu Florin 
Marinescu lonela 
Petrescu Cristian 
Radu Constantin 
Vaduva Iuliana

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: S )
Ene Stelian Bogdan 
Malureanu Liviu

No-Voting ( Total: 5 )
Dumitru Constantin 
Tudorache Livia

Corneanu Antonio Ciprian 
Hontaru Valerica 
Paunica Adriana 
Petrescu Elena 
Sima Elena Daniela 
Vasiliu Mariana

Gutium Narcisa-Veronica 
Moldoveanu Lucian lonel

Fatu Adrian 
Voinea Inocentiu loan

Dobre Alexandru 
Marineata Marcel 
Pelinaru Cornel 
Popescu Romeo 
Tudor Elena 
Voicu Alin lonut

lacob Cezar

Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 4:37:29 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 5

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 4 )
Ene Stelian Bogdan 
Malureanu Liviu

Gutium Narcisa-Veronica lacob Cezar

No-Voting ( Total: 6 )
Dumitru Constantin Fatu Adrian Moldoveanu Lucian lonel
Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:38:09 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 6

Yes ( Vote: 21 )
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Gutium Narcisa-Veronica Hontaru Valerica
lacob Cezar Malureanu Liviu Marineata Marcel
Marinescu lonela Moldoveanu Lucian lonel Paunica Adriana
Pelinaru Cornel Petrescu Cristian Petrescu Elena
Popescu Romeo Radu Constantin Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 2 )
Sima Elena Daniela Tudorache Livia

No-Voting ( Total: 5 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian
Tudorache Andrei Cristian Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:38:22 PM Page t of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 7

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Fleancu Florin Hontaru Valerica
Marineata Marcel Marinescu lonela Moldoveanu Lucian lonel
Paunica Adriana Pelinaru Cornel Petrescu Elena
Popescu Romeo Radu Constantin Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 7 )
Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar 
Sima Elena Daniela

Malureanu Liviu Petrescu Cristian

No-Voting ( Total: 3 )
Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 5:01:41 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Amendament 3

Yes ( Vote: 22)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Fleancu Florin Gutium Narcisa-Veronica
Hontaru Valerica lacob Cezar Malureanu Liviu
Marineata Marcel Marinescu lonela Paunica Adriana
Pelinaru Cornel Petrescu Cristian Petrescu Elena
Popescu Romeo Radu Constantin Sima Elena Daniela
Tudor Elena Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana
Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 3 )  

Fatu Adrian Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia

No-Voting ( Total: 3 )
Ene Stelian Bogdan Moldoveanu Lucian lonel Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 4:59:45 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 8

Yes (Vote: 19)
Baetica Nicoleta Mariana 
Dumitru Constantin 
Marineata Marcel 
Pelinaru Cornel 
Popescu Romeo 
Tudor Elena 
Voicu Alin lonut

No { Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 7 )
Ene Stelian Bogdan 
Malureanu Liviu 
Tudorache Livia

No-Voting ( Total: 2 ) 
lacob Cezar

Corneanu Antonio Ciprian 
Fleancu Florin 
Marinescu lonela 
Petrescu Cristian 
Radu Constantin 
Vaduva Iuliana

Fatu Adrian
Moldoveanu Lucian lonel

Voinea Inocentiu loan

Dobre Alexandru 
Hontaru Valerica 
Paunica Adriana 
Petrescu Elena 
Sima Elena Daniela 
Vasiliu Mariana

Gutium Narcisa-Veronica 
Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 5:01:18 PM Page i of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 9

Yes (Vote: 17)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Elena Popescu Romeo Radu Constantin
Sima Elena Daniela Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No { Vote: 2 )
Tudorache Andrei Cristian Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 6 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar Malureanu Liviu Petrescu Cristian

No-Voting { Total: 3 )
Fatu Adrian Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Livia

2/26/2020 5:01:54 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 10

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 6 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar Malureanu Liviu Tudorache Livia

No-Voting ( Total: 4 )
Fatu Adrian 
Voinea Inocentiu loan

Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 5:02:09 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 11

Yes {Vote: 19)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Dumitru Constantin Fleancu Florin Hontaru Valerica
Marineata Marcel Marinescu lonela Paunica Adriana
Pelinaru Cornel Petrescu Cristian Petrescu Elena
Popescu Romeo Radu Constantin Sima Elena Dank
Tudor Elena Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana
Voicu Alin lonut 

No ( Vote: 0 )

Abstain ( Vote: 5 )
Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica lacob Cezar
Malureanu Liviu Moldoveanu Lucian lonel

No-Voting (Total: 4 )  

Fatu Adrian Tudorache Andrei Cristian Tudorache Livia
Voinea Inocentiu loan

2/26/2020 5:02:26 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 12

Yes (Vote: 14)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Hontaru Valerica Marineata Marcel Marinescu lonela
Pelinaru Cornel Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No (Vote: 6 )
Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian lacob Cezar
Malureanu Liviu Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 3 )
Gutium Narcisa-Veronica Moldoveanu Lucian lonel Petrescu Cristian

No-Voting ( Total: 5 )
Dumitru Constantin Fleancu Florin Paunica Adriana
Sima Elena Daniela Tudorache Andrei Cristian

2/26/2020 5:02:41 PM Page 1 of 1



1 Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 13

Yes (Vote: 17)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Hontaru Valerica Marineata Marcel Marinescu lonela
Paunica Adriana Pelinaru Cornel Petrescu Cristian
Petrescu Elena Popescu Romeo Radu Constantin
Sima Elena Daniela Tudor Elena Vaduva Iuliana
Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 7 )
Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian Gutium Narcisa-Veronica
lacob Cezar Malureanu Liviu Tudorache Livia
Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 3 )
Dumitru Constantin Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Andrei Cristian

No-Voting ( Total; 1 ) 
Fleancu Florin

2/26/2020 5:02:56 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea I 
Punctul 14

Yes ( Vote: 1 )
Pelinaru Cornel

No (Vote: 9 )
Fatu Adrian 
Malureanu Liviu 
Voinea Inocentiu loan

Hontaru Valerica 
Moldoveanu Lucian lonel 
Petrescu Elena 
Tudorache Andrei Cristian 
Voicu Alin lonut

Popescu Romeo

Dumitru Constantin 
Gutium Narcisa-Veronica 
Tudor Elena

Abstain (Vote: 15)
Baetica Nicoleta Mariana 
Marineata Marcel 
Paunica Adriana 
Radu Constantin 
Vaduva Iuliana

No-Voting ( Total: 3 )
Corneanu Antonio Ciprian

Ene Stelian Bogdan 
lacob Cezar 
Tudorache Livia

Fleancu Florin 
Marinescu lonela 
Petrescu Cristian 
Sima Elena Daniela 
Vasiliu Mariana

Dobre Alexandru

2/26/2020 5:03:06 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 15

Yes (Vote: 16)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Elena Radu Constantin Sima Elena Daniela
Tudor Elena 
Voicu Alin lonut

Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana

No (Vote: 7 )
Ene Stelian Bogdan Fatu Adrian Gutium Narcisa-Veronica
Malureanu Liviu 
Voinea Inocentiu loan

Moldoveanu Lucian lonel Tudorache Livia

Abstain ( Vote: 5 )
Dumitru Constantin lacob Cezar Petrescu Cristian
Popescu Romeo Tudorache Andrei Cristian

No-Voting ( Total: 0 )

2/26/2020 5:03:27 PM Page 1 of 1



Name List

Proposal Name:
Suplimentarea 1 
Punctul 16

Yes (Vote: 18)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Dobre Alexandru
Fleancu Florin Hontaru Valerica Marineata Marcel
Marinescu lonela Paunica Adriana Pelinaru Cornel
Petrescu Cristian Petrescu Elena Popescu Romeo
Radu Constantin Sima Elena Daniela Tudor Elena
Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana Voicu Alin lonut

No ( Vote: 6 )
Dumitru Constantin Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica
Malureanu Liviu Moldoveanu Lucian lonel Voinea Inocentiu loan

Abstain { Vote: 2 )
lacob Cezar Tudorache Andrei Cristian

No-Voting ( Total: 2 )
Fatu Adrian Tudorache Livia
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Name List

Proposal Name:
Suplimentarea II 
Punctul 1

Yes ( Vote: 16)
Baetica Nicoleta Mariana Corneanu Antonio Ciprian Fleancu Florin
Hontaru Valerica Marineata Marcel Marinescu lonela
Paunica Adriana Pelinaru Cornel Petrescu Elena
Popescu Romeo Radu Constantin Sima Elena Daniela
Tudor Elena Vaduva Iuliana Vasiliu Mariana
Voicu Alin lonut

No (Vote: 5 )
Ene Stelian Bogdan Gutium Narcisa-Veronica Malureanu Liviu
Tudorache Livia Voinea Inocentiu loan

Abstain ( Vote: 6 )
Dumitru Constantin Fatu Adrian lacob Cezar
Moldoveanu Lucian lonel Petrescu Cristian Tudorache Andrei Cristian

No-Voting ( Total: 1 ) 
Dobre Alexandru
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